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اقتصادی

فولادگر در واکنش به انتشار لیست دریافت کنندگان ارز؛

انتشاراسامیدریافتکنندگانارز
آسیبیواردنمیکند

حاضر  حال  در  گفت:  مجلس،  ملی  تولید  از  حمایت  ویژه  کمیسیون  رئیس 
تولیدکننده می تواند برای واردات مواد اولیه از ارز 4 هزار و 200 تومانی استفاده کند 

و انتشار اسامی اشکالی ندارد.
ارز 2 هزار و  انتشار لیست دریافت کنندگان  حمیدرضا فولادگر در خصوص 
400 تومانی، اظهار داشت: اعتقاد داریم باید زودتر در زمینه ارزی به جمع بندی 
برسیم و ساماندهی لازم صورت بگیرد، در جلسه ای که با آقای سیف داشتیم به 
این جمع بندی رسیدیم که زودتر تصمیم گیری ها صورت بگیرد. رئیس کمیسیون 
ویژه حمایت از تولید ملی مجلس شورای اسلامی با بیان اینکه باید ارز حاصل از 
فروش نفت برای کالاهای ضروری در نظر گرفته شود و باقی ارز در بازار ثانویه یا 
متشکله به صورت توافقی بین صادرکننده ، واردکننده و تولیدکننده به نرخ ثابتی 
برسد و دولت آن را مدیریت کند تا نرخ شناور تنها برای ارز 4 هزار و 200 تومانی 
نباشد تا زودتر از حالن فعلی خارج شویم، گفت: تا کنون بر اساس مصوبه قبلی 
تولیدکنندگان می توانستند از ارز 4 هزار و 200 تومانی استفاده کنند و خلافی 
صورت نگرفته است. نماینده مردم اصفهان در مجلس شورای اسلامی با اشاره به 
اینکه اشکالی ندارد اگر لیست تولیدکنندگانی که ارز 4 هزار و 200 تومانی دریافت 
کرده اند منتشر شود، ادامه داد: در حال حاضر تولیدکننده می تواند برای واردات 
مواد اولیه از ارز 4 هزار و 200 تومانی استفاده کند و انتشار اسامی اشکالی ندارد و 
خود اتاق بازرگانی این پیشنهاد را داشت که موضوع ارزی از بلاتکلیفی خارج و بازار 
ثانویه یا متشکله ارزی تشکیل شود. این نماینده مردم در مجلس شورای اسلامی در 
پایان با تاکید بر اینکه تعداد دریافت کنندگان ارز 4 هزار 200 تومانی زیاد نیست و 
بسیاری از تولیدکنندگانی که به ما مراجعه می کنند موفق به دریافت ارز به منظور 
تهیه مواد اولیه و ماشین آلات مورد نیاز خود نشده اند، خاطرنشان کرد: درخواست 
تولیدکنندگان تا مرحله گشایش اعتبار پیش رفته اما به دلیل وجود محدودیت ها 

موفق به دریافت ارز مورد نیاز نشده اند.

یک عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس :

ارائهسکهدربورسکاهشحداقل
30درصدیقیمترارقممیزند

عضو کمیسیون برنامه، بودجه و محاسبات مجلس می گوید به صورت علمی و فنی 
با پیش فروش سکه در بورس باید قیمت آن در مدت یک هفته حداقل 30 درصد 
کاهش دهد. غلامعلی جعفرزاده ایمن آبادی با اشاره به آغاز عرضه تمامی حواله 
های پیش فروش شده سکه را در بورس اظهار داشت: بازار بورس قابلیت مدیریت 
فروش هدایت شده، نظارت شده و قابلیت کنترل دارد. عضو کمیسیون برنامه، بودجه 
ومحاسبات مجلس ادامه داد: در بورس میزان حجم خرید و فروش ها مشخص و 
قیمت در آنجا کشف می شود، اعتقاد دارم که باید از اول نه تنها طلا که بخش 
اعظمی از کالاهای اساسی، مهم و اثرگذار بر اقتصاد ایران در بورس عرضه می شد.  
نماینده مردم رشت در مجلس دهم شورای اسلامی تاکید کرد: شروع پیش فروش 
سکه در بورس را به فال نیک می گیرم و امیدوارم این روش بتواند راهگشا باشد. 
وی در این باره که دریش فروش های گذشته نیز اسامی مشخص بود؛ اما برخوردی 
با خریداران میلیاردی سکه نشد، توضیح داد: در پیش فروش های گذشته معلوم 
نیست اسامی و لیست طبق رابطه خریده و توانسته با رایزنی و رانتی که داشته حجم 
مورد نیاز خود را خریداری کند. این نماینده مجلس اظهار داشت: در بورس شرایط 
برای همه شخصیت های حقیقی و حقوقی یکسان است، این شرایط و فضای یکسان 
و عادلانه در بورس فراهم می شود در حالی که در خارج از بورس فضا عادلانه نیست، 
در فضای خارج از بورس رانت و دست های پشت پرده وجود دارد، البته امیدواریم 
در بورس دست های پشت پرده وجودنداشته باشد. جعفرزاده ایمن آبادی در این 
باره که با پیش فروش سکه در بورس چه زمانی بازار روی آرامش را می بیند، گفت: 
گر بورس متناسب با قواعد تضمینی خود عمل کند باید ظرف مدت یک هفته به 
سمت قیمت واقعی خود برود. وی بیان داشت: در حال حاضر سکه در قیمت واقعی 
خود نیست، انتظار داریم حداقل 30 درصد قیمت کاهش پیدا کند، یعنی باید در 
بازه زمانی مشخصی پیش فروس سکه به این نتیجه منتج شود اما اگر چنین نشود 
اشکالی در کار وجود دارد و باید راه کار دیگری ارائه شود؛ اما در کل به صورت علمی 

و فنی باید شاهد کاهش قیمت باشیم.

رئیس اتاق بازرگانی ایران:

همهمشکلاتبهتحریمهاربطندارد
رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران ضمن انتقاد از اینکه در 
تصمیم گیری ها نظر بخش خصوصی خواسته نمی شود، اظهار کرد: کل مشکلات 

کشور به تحریم ها ربط ندارد و مشکلات داخلی ما کمتر از تحریم ها نیست.
غلامحسین شافعی دیروز مراسم روز ملی صنعت و معدن که در سالن اجلاس 
سران با حضور معاون اول رییس جمهوری، نماینده مجلس شورای اسلامی، استاندار 
تهران و فعالان بخش خصوصی در حوزه صنعت و معدن برگزار شد، با اشاره به 
این که صنعت و تولید کشور در وضعیت مناسبی به سر نمی برد، گفت: با افزایش 
درآمدهای نفتی دولت ها با توهم بی جای عدم نقش تعیین کننده بخش خصوصی 
در اقتصاد کشور روبه رو و دایره فعالیت های بخش خصوصی محدود شد.   وی 
ادامه داد: دولت با گسترش فعالیت هایش رقیب پرقدرتی برای بخش خصوصی 
شد و این مساله موجب گردید نوآوری و خلاقیت صنعت که موتور خلق ثروت به 
شمار می رود با مشکل مواجه و به جای آن واسطه های مالی فعال شوند و فروش 
ثروت های خدادای مدنظر قرار گیرد. نتیجه این اتفاقات اقتصادی شکننده است که با 
مشکلات حادی مواجه شده است. شافعی با اشاره به این که به گونه ای رفتار می شود 
که گویا کل مشکلات کشور به تحریم ها ربط دارد، بیان کرد: این مساله صحت ندارد 
و مشکلات داخلی ما کمتر از تحریم ها نیست. سهم بخش صنعت و معدن از تولید 
ناخالص داخلی ۱3 درصد و سهم صادرات صنعتی از کل صادرات جهانی تنها معادل 
0.2 درصد است. رئیس اتاق بازرگانی، صنایع، معادن و کشاورزی ایران ادامه داد: 
دیگر نمی توان بدون توجه به حجم عظیم مشکلات بر اقدامات و تصمیمات گذشته 
پافشاری کرد. متاسفانه علی رغم دستور صادره سازمان ها در تصمیم گیری هایشان 
نظر بخش خصوصی را نمی خواهند، در حالی که این مساله به عنوان یک دستور به 

عنوان معاون اول رییس جمهوری مدنظر قرار گرفت.

یک اقتصاددان می گوید: بعد از جنگ جهانی دوم اثبات شد که هیچ کشوری 
بدون تنش زدایی در عرصه بین الملل، همزیستی مسالمت آمیز و پذیرش 
تقسیم کار جهانی و مشارکت فعال در آن نتوانسته است به توسعه اقتصادی 

دست پیدا کند. 
»بهروز هادی زنوز« در گفت و گو با ایرنا ، چالش های اقتصادی کشور را به سه 
دسته تقسیم کرد و گفت: دسته نخست این چالش ها ناشی از تصمیمات غلطی 
است که در طول سالیان دراز گرفته شده و اکنون به صورت چالش های بزرگ 
اقتصادی خود را نشان می دهد. او افزود: از این چالش ها می توان به کمبود 
آب، بیکاری و تورم مزمن، بحران بازنشستگی و بانکی اشاره کرد. این ها مربوط 
به این دولت یا آن دولت نیست بلکه ناشی از مجموعه تصمیمات غیراقتصادی 

و پوپولیستی است که توسط برخی در طول 40سال گذشته اخذ شده است.
استاد اقتصاد دانشگاه علامه طباطبایی ادامه داد: با توجه به کوتاه بودن افق 

زمانی دولت ها، آنها جرات نمی کنند وارد این مسائل شوند چه برسد به اینکه 
بخواهند آن را حل کنند. دولت های یازدهم و دوازدهم نیز از این قاعده مستثنی 
نیست و در این زمینه حل این معضلات ساختاری اقتصادی ایران نمی تواند 
کار خاصی کند از این رو تغییر تیم اقتصادی در شرایطی که زمینه اصلاحات 

ساختاری اقتصادی فراهم نیست کمکی به وضعیت موجود نمی کند.
این اقتصاددان با بیان اینکه دسته دوم بحران های اقتصادی کشور به نوع 
مناسبات بین المللی با کشور باز می گردد ، اضافه کرد: دسته اخیر زاییده سیاست 
خارجی است.، رویکردهای اشتباه در برخی دوره ها هزینه های اقتصادی بسیاز 
زیادی را به کشور تحمیل کرده است، این مسئله همچنان دامنگیر اقتصاد است .

زنوز گفت: بعد از جنگ جهانی دوم اثبات شد که هیچ کشوری بدون تنش 
زدایی در عرصه بین الملل، همزیستی مسالمت آمیز و پذیرش تقسیم کار جهانی 

و مشارکت فعال در آن نتوانسته است به توسعه اقتصادی دست پیدا کند.

او با اشاره به اینکه تحریم ها از تسخیر لانه جاسوسی آغاز شد و در جنگ ایران 
و عراق تداوم یافت، تصریح کرد: سپس تحریم های شورای امنیت در مساله 
هسته ای به وجود آمد و اکنون هم دور دوم تحریم های بین المللی به شکلی 
دیگر ایران را تهدید می کند. طبیعی است که این مشکل نیز با تغییر کابینه 

حل نخواهد شد .
زنوز اظهار کرد: دسته سوم مسائل به سیاست های اقتصادی جاری مانند مالی، 
پولی و تجاری مان برمی گردد که در این زمینه نیز راه چاره آسانی نداریم. زیرا 

شما با دولتی طرف هستید که درآمدها و هزینه ها دست خودش است. 
او ادامه داد: بخشی از درآمدهای ما نفتی است که در اثر تحریم با چالش های 
بسیاری مواجه خواهد شد . قسمتی دیگر هم ناشی از مالیات است که توصیه 
می شود از فلان و بهمان موسسه مالیات گرفته نشود. از سویی بخشی از هزینه 
ها هم دست دولت نیست و دولت باید به این سازمان و آن موسسه غیردولتی 
بودجه دهد.  این اقتصاددان تاکید کرد: از این رو قوه مجریه همیشه کسری 
بودجه دارد چرا که دخل و خرجش با هم نمی خواند. علاوه بر اینها در بانکداری 
هم با مشکلات بزرگی مواجه هستیم. نظام بانکی ما ناکارآمدهای بسیاری دارد ، 
ماهیت مسائل اقتصادی ما در حوزه اقتصاد سیاسی است و کابینه ها در آن نقشی 
ندارند.  زنوز گفت: برخی مسئولین جسارت این را ندارند که وارد مشکلات ناشی 
از اقتصاد سیاسی شده و آن را حل کنند از طرف دیگر جرات این را هم ندارند به 

عرصه تعارضاتی وارد شوند که منافع این و آن را به خطر می اندازد.
او افزود: پنج سال است که بانک مرکزی، چراغ خاموش به بانک ها وام می دهد 
در حالی که می داند این بانک ها ورشکسته شده اند. گویی که بانک مرکزی 
قصد دارد این کار را تا ورشکستگی کامل بانک ها ادامه دهد . این بانک ها هم با 
نرخ بهره بالایی این وام ها را به جامعه می دهند. اما مگرتولید کننده ها می تواند 

با نرخ بهره 20درصد در تولید سرمایه گذاری کنند؟
زنوز با بیان اینکه بانک ها سود بانکی ۱8 درصدی می دهند و سرمایه ها را 
سمت خود می کشند. ادامه داد : کافی است این سود چند درصد پایین بیاید. 
آن وقت این سرمایه ها از بانک ها خارج می شود به سمت ارز، سکه ، خودرو و 
مسکن و طلا هجوم می برد و تورم شدید ایجاد می کند. تازه آقایان آن وقت می 

گویند چرا یکدفعه اینقدر تورم ایجاد شد؟!
او تصریح کرد: افرادی که می گویند با تغییر در کابینه اتفاق مثبتی در اقتصاد 
ایران خواهد افتاد به عوامل 3 گانه ای که گفتم توجه نمی کنند وگرنه از این 
حرف ها نمی زدند. هر کس دیگری هم جای ولی الله سیف رییس کل بانک 
مرکزی بیاید با وجود بانک های گردن کلفتی که زیر بار نظارت بانک مرکزی 

نمی روند و زور بانک مرکزی هم به آنها نمی رسد کاری نمی تواند بکند.
زنوز گفت: ساختار اقتصاد سیاسی در ایران طوری شده است که جزایری از 
منافع متعارض را به وجود آورده است که هر کدام از این جزایر تنها به فکر حفظ 

منافع خود هستند نه منافع کشور و مردم.

هادی زنوز اقتصاددان ؛ 

توسعه اقتصادی بدون تنش زدایی با دنیا ممکن نیست 

مهدی پازوکی می گوید: استفاده از فرصت پیش آمده 
برای خروج از انزوا و پیوستن به اف ای تی اف ضروری است.

 استاد دانشگاه علامه طباطبایی با اشاره به اینکه پیوستن 
به این کنوانسیون منافع ملی ایران را حفظ می کند، ادامه 
ضروری  ایران  انزوای  از  پیشگیری  برای  اقدام  داد:این 
است چرا که می تواند زمینه افزایش روابط مالی ایران 
با کشورهایی که قصد تبعیت از آمریکا را ندارند، افزایش 

دهد.
 وی در توضیح این مطلب افزود: طبیعی است عدم 
پیوستن به این کنوانسیون ریسک کشور را افزایش داده 
و خود به مانعی برابر برقراری ارتباطات مالی با دنیا تبدیل 
ایران قصد  بر  با فشار  می شود.در شرایطی که آمریکا 
دارد مشکلاتی را برای اقتصاد کشور ایجاد کند نبایدبه 
این شرایط تن بدهیم و کشورهای مستقلی که چندان 
قصدی برای همراهی با آمریکا ندارند را به سمت رقیب 

هل بدهیم. 
 او اضافه کرد: ایران خود از قربانیان تروریسم محسوب 
می شود و قرار گرفتنش در جایگاه متهم طبیعی است که 
منصفانه نیست، در عین حال باید توجه داشته باشیم که 
عدم پیوستن به کنوانسیون و عدم استفاده از این فرصت 
به معنای تن دادن به انزواست .   پازوکی با اشاره به 
اینکه اروپا و حتی ژاپن میل دارند سیاست مستقلی را 
نسبت به امریکا در پیش گیرند اما عدم پیوستن به چنین 
کنوانسیون هایی ناخواسته آنها را در زمره شرکای آمریکا 

قرار می دهد . 
وی با تاکید بر اینکه با خروج آمریکا از برجام نه تنها 
وظایف دستگاه دیپلماسی کمتر نشده بلکه این بار سنگین 
تر شده است، ادامه داد: دولت باید با تمرکز اصولی بر این 
بخش از شکاف قدرت ها به سود اقتصاد ایران بهره گیرد. 

این کارشناس اقتصادی تاکید کرد: نباید در مقابل رفتار 
و عهد شکنی دولتمردان ایالات متحده به رفتاری لجوجانه 
دست زد چرا که خواسته اصلی ساکنان کاخ سفید همین 
است تا بتوانند به ادعاهای واهی خود رنگ واقعیت بزنند و 
کاری کنند که کشورهای بیشتری به صف آن ها بپیوندند.

شفافیت، نیاز امروز و فردای اقتصاد
وی نیاز اصلی اقتصاد ایران در شرایط کنونی را حمایت 
از تولید واقعی و بازگشت شفافیت خواند و گفت: با حاکم 
کردن انضباط پولی در سیستم بانکی، انضباط مالی در 
بخش بودجه و انضباط اداری در ساختار و بوروکراسی 
دولتی این مهم عملی می شود.ما باید در این رابطه کاری 
کنیم که دشمنان ایران در دست یافتن به اهداف خود که 
فلج کردن اقتصاد است ناکام بمانند در غیر این صورت 
چنانچه که مسیر پیموده شده دولت دهم تکرار شود، 

آن ها از پیروزی خود سرمست می شوند . 
مراقب رشد فساد باشید

او در پاسخ به سئوالی که شفافیت و تحریم دو مساله 
متناقض هستند و چگونه می شود در عین تلاش برای 
دور زدن تحریم ها ، شفافیت را به اقتصاد بازگرداند؟ گفت: 
شکل دور زدن تحریم ها اگر مانند گذشته باشد، هم با 
شکست در این پروسه و هم با افزایش گسترده فساد روبرو 

می شویم . 
استاد اقتصاد ایران افزود: جهان امروز جهان تعامل است 
و باید با یافتن راه های اصولی و درست به سمت صادرات و 
توسعه کشور گام برداریم. تکرار روش هایی که موجب تولد 
بابك زنجانی ها شد هیچ نفعی برای اقتصاد ایران نخواهد 
داشت و از قضا زیان های سنگینی به اقتصاد وارد می کند 
حال آن که همواره تعامل مثبت بوده و توانسته کشور را 

به پیش براند. 

 وی گفت:  امیدوارم دولت دوازدهم از روش های شکست 
خورده دولت دهم به هیچ عنوان استفاده نکند و راهی را 
در پیش بگیرد که نتایج مثبت آن بیش از تبعات منفی 
باشد و از همین طریق سعی کند اقتصاد را در مسیر 
توسعه قرار دهد. به قول آن ضرب المثل قدیمی از افعی 

کبوتر زاده نمی شود.
 نقدینگی؛ شمشیر دو لبه 

وی حجم بالای نقدینگی را یك شمشیر دولبه توصیف 
کرد و گفت: چنانچه این منابع به سوی تولید سوق یابند، 
اقتصاد کشور در تولید و اشتغال مسیر توسعه را خواهد 

پیمود و توانایی بخش واقعی اقتصاد به نحو چشمگیری 
افزایش خواهد یافت؛ اما اگر این منابع به سوی دولت 
و سوداگری سوق یابند، آن گاه کشور مشکلات بزرگی 
خواهد داشت و اثرات منفی آن تا سالها گریبان اقتصاد 
ایران را رها نخواهد کرد. وی تاکید کرد:  به بیان دیگر 
رفتن این منابع به سمت دلالی تورمی افسار گسیخته را 
به اقتصاد ایران باز می گرداند، چیزی مشابه آن وضعیتی 
که در ابتدای دهه 90 شاهد آن بودیم و فقیرسازی جامعه 
دوباره آغاز می شود. درنتیجه دولت باید راه های مقابله با 

این مهم را بیابد و برای آن چاره جویی کند.

به حمایت از تولید واقعی و بازگشت شفافیت نیازمندیم 

پازوکی:دورزدنتحریمنبایدمنجربهتولیدبابکزنجانیهاشود

رونوشت آگهی حصر وراثت 
آقا / خانم رقیه احمدی نهر دارای شناسنامه شماره 7۱۱84 به شرح دادخواست به کلاسه 970372 از این شورا درخواست گواهی 
حصر وراثت نموده و چنین توضیح داده که شادروان محمد باقر بامداد دیزنابی بشناسنامه شماره 9۱4 در تاریخ ۱397/3/۱۱ اقامتگاه 

دائمی خود بدرود زندگی گفته ، ورثه حین الفوت آن مرحوم منحصر است به : 
۱ . رقیه احمدی نهر متولد 44/8/۱0 ش ش 7۱۱84 فرزند موسی نسبت همسر 
2 . صفیه احمدی نهر متولد 24/2/۱2 ش ش 2 فرزند احمد نسبت مادر متوفی 

3 . فرهاد بامداد دیزنابی متولد 70/9/23 ش ش 00۱4۱32230 فرزند محمد باقر نسبت پسر 

4 . امیرحسین بامداد دیزنابی متولد 78/6/۱3 ش ش 00232۱3795 فرزند محمدباقر نسبت پسر 
5 . فریبا بامداد دیزنابی متولد 72/۱/۱4 ش ش 00۱5862۱00 فرزند محمد باقر نسبت دختر 

6 . مرضیه بامداد دیزنابی متولد 74/3/۱7 ش ش 00۱8270093 فرزند محمدباقر نسبت دختر 
7 . مهدیه بامداد دیزنابی متولد 76/9/29 ش ش 0020824947 فرزند محمدباقر نسبت دختر 

اینک با انجام تشریفات مقدماتی درخواست مزبور را در یک نوبت آگهی می نماید تا هرکسی اعتراضی دارد و یا وصیتنامه از متوفی نزد 
او باشد از تاریخ نشر نخستین آگهی ظرف یک ماه به شورا تقدیم دارد والا گواهی صادر خواهد شد /م/م97/۱0776/ف 
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 بیورن کویپرز، رقیب اصلی داور ایرانی

فغانی، گزینه اصلی قضاوت فینال جام جهانی
هر چه جام جهانی بیشتر جلو می رود، رقابت بین علیرضا فغانی و بیورن کویپرز 

برای سوت زدن فینال نزدیک تر می شود.
 مطمئنا رقبای دیگری نیز در این رقابت حضور خواهند داشت ولی داور ایرانی، 
روز گذشته یک قضاوت بسیار خوب دیگر داشت و کویپرز نیز امروز داور دیدار 

اسپانیا و روسیه خواهد بود.
فرانسه 4-3 آرژانتین

پس از دو قضاوت عالی در مرحله گروهی، علیرضا فغانی حالا از کاندیدهای اصلی 
قضاوت فینال رقابت هاست. او که 40 سال دارد، در دور حذفی اولین قضاوت 
خود را انجام داد و دیدار حساس آرژانتین و فرانسه را سوت زد و البته اشتباهاتی 

نیز داشت.
فغانی بار دیگر نشان داد که توانایی کنترل فشار بازی های بزرگ را دارد و شاید 
این موضوع به خاطر سبک برخورد او با اتفاقات است - نه خیلی تسلیم و نه بیش 
از حد مقتدر. فغانی در مهم ترین لحظات بازی موثر ظاهر می شود و تصمیمات 
درستی می گیرد. روز گذشته در جریان دیدار آرژانتین - فرانسه، در اوایل بازی 
او با دو تصمیم دشوار روبرو شد. در دقیقه ۱۱ بازی، مارکوس روخو خطایی در 
محوطه جریمه روی امباپه انجام داد که داور نقطه پنالتی را نشان داد. پیش از این 
نیز تاگلیافیکو برخوردی با امباپه در خارج محوطه جریمه داشت که فغانی او را با 
کارت زرد روبرو کرد. با توجه به اینکه امباپه در شرایط تک به تک قرار داشت، داور 
ایرانی می توانست مدافع آرژانتینی را اخراج کند ولی به کارت زرد بسنده کرد. او هر 

دو تصمیم را بدون استفاده از کمک داور ویدیویی اتخاذ کرد.

در ادامه و در اواخر نیمه اول، او به درستی خاویر ماسکرانو را با کارت زرد روبرو 
کرد ولی می توانست به پوگبا نیز یک کارت زرد بدهد.  در ادامه بازی، وقتی 
بنجامین پاوارد سعی داشت کیفیت لباس آنخل دی ماریا را بسنجد و پیراهن او را 
کشید، فغانی به درستی نیز به او کارت زرد داد. اما یک صحنه مهم دیگر، لحظه ای 
بود که گریزمان به سمت دروازه آرژانتین در حرکت بود و ضربه او با برخورد به فازیو 
به کرنر رفت. بسیاری معتقد بودند که در این صحنه باید پنالتی اعلام می شد ولی 

تصاویر آهسته ثابت کرد که تصمیم فغانی در این لحظه کاملا درست بوده است.
اما داورهای ایرانی در دور بعدی، کار دشوارتری پیش رو دارند. در حالی که در 
دو بازی اول نمایش خوبی داشتند، روز گذشته بلیت دور بعد را نیز کسب کردند. 
آنها بدون نقص بودند و می توانند حتی بهتر از این ها هم باشند. ماسکرانو در دقایق 
پایانی می توانست اخراج شود و گابریل مرکادو نیز به خاطر یک برخورد ساده 

کارت زرد گرفت.
اگر فغانی می خواست از دادن کارت زرد پرهیز کند، شاید شرایط و نتیجه بازی به 
شکل دیگری رقم می خورد. اگر در طول 90 دقیقه شرایط را بررسی کنیم، فغانی 

نمایش قدرتمندی داشت.
در پایان روز شانزدهم جام جهانی، علیرضا فغانی با کسب نمره 8 از 3 بازی که 
قضاوت کرده، در صدر جدول داورهای جام قرار دارد. پس از او، بیورن کویپرز، داور 
هلندی با کسب نمره 7.5 از دو بازی، دامیر اسکومینا از اسلوونی با کسب نمره 7.5 
از دو بازی و ساندرو ریچی از برزیل با کسب نمره 7.25 از دو بازی، نزدیک ترین 

تعقیب کنندگان داور ایرانی هستند.

سرمربی تیم فوتبال سپیدرود رشت گفت که با دیدن سند 
مالکیت باشگاه هدایت این تیم را برعهده گرفته است.

خداداد عزیزی درباره انتخابش به عنوان سرمربی تیم فوتبال 
سپیدرود رشت اظهار داشت: من با محمد نوین مالک باشگاه 
توافق کردم و قرار است ساعت ۱0 صبح)روزدوشنبه( جلسه 
معارفه و سپس تمرین تیم را برگزار کنیم. وی در مورد اینکه 
دادگاه رشت مالکیت سپیدرود را به جواد تن زاده داده و با این 
شرایط چطور قبول کرده هدایت سپیدرود را برعهده بگیرد، 
گفت: جنگ مدیریتی به خودشان مربوط است. آقای نوین 
پروانه باشگاه را نشان داد که به نام ایشان بود. اینکه رأی دادگاه 
رشت چه بوده، نمی دانم. آنها می گویند پروانه باشگاه از ۱0 روز 
قبل به نام شده و حالا نمی دانم امروز چه تصمیمی گرفته شده 
است. سرمربی سپیدرود رشت خاطرنشان کرد: آنطور که به 
من برگه را نشان دادند، نوین مالک باشگاه است و اجازه ثبت 
قرارداد دارد. اگر دوباره تن زاده مالک باشگاه شد، دیگر خودش 
می داند. طبق سندی که نشان دادند، توافق کردم. در فوتبال 
ما از این اتفاقات می افتد و بارها دیدیم که تیمی متشکل از 
دو گروه تمرین کرده است. باز هم می گویم جنگ مدیریتی به 
من ارتباطی ندارد و فردا تمرینات را آغاز می کنیم. عزیزی در 
خصوص اینکه سپیدرود تیم پرطرفداری است و آیا می تواند 
انتظارات را برآورده کند، گفت: می دانم سپیدرود جزو تیم هایی 
است که سابقه زیادی دارد و در تمریناتش چیزی نزدیک به دو 
هزار نفر شرکت می کنند، بازی های این تیم را در ورزشگاه پر 

می کنند و کسانی هستند که هوادار دو آتشه و از قدیم طرفدار این تیم بوده اند. همه توانم را می گذارم که خواسته طرفداران سپیدرود را 
برآورده کنم. پتانسیل سپیدرود در درجه اول تماشاگرانش هستند و تیم مدیریتی، کادر فنی و بازیکنان در خدمت این پتانسیل خواهند 
بود. ما هم تلاش مان را می کنیم که تیم خوبی ببندیم و اردویی را هم در تهران برگزار کنیم. دیر شده، اما باید به سرعت کار را شروع 
کنیم.  وی در رابطه با انتخاب دستیارانش تصریح کرد: با محمدرضا مهدوی برای حضور در کادر فنی صحبت کردم. فرهاد چیذری به 

عنوان مربی بدنساز و معین دلاوری تحت عنوان آنالیزور کار خواهند کرد. محمدرضا میرحسینی هم در جمع کادر فنی خواهد بود.
سرمربی سپیدرود رشت در خصوص اینکه با علی کریمی صحبتی برای حضور در سپیدرود انجام داده یه نه، به تسنیم گفت: 
واقعیتش را بخواهید چون رویم نشد، با کریمی صحبت نکردم و تماس نگرفتم. از نظر ما قشنگ نیست که دوستی جای دوست 

دیگری را بگیرد، اما کار است و ممکن است فردا روزی فرد دیگری جای ما را بگیرد.

باوجود همه تلاش هایی که مدیران استقلال برای بازگرداندن تیام به تهران 
می کنند، ماشین گلزنی آبی ها هنوز برای حضور در تهران قانع نشده است.

 مدیران باشگاه استقلال مدتهاست در تلاشند تا بهترین گلزن فصل 
گذشته خود را برای تمدید قرارداد به تهران بیاورند. اتفاقی که هنوز برای 
رقم زدن آن توفیق نداشته اند. کمی به عقب باز می گردیم. شب آخرین 
بازی فصل گذشته استقلال. شبی که آبی ها برای دیدار با ذوب آهن در 
لیگ قهرمانان آسیا آماده می شدند و شنیده شد دو تن از مسئولان تیم به 
تیام خبر ممنوع الخروجی اش به دلیل بدهی مالیاتی را می دهند. اتفاقی که 
عصبانیت تیام را در بر دارد و بزرگترهای تیم از جمله رحمتی برای بازگشت 
آرامش به او وارد عمل شده و به تیم اطمینان خاطر دادند بدون مشکل از 
کشور خارج شود تا وی حاضر به انجام بازی برای این تیم مقابل ذوب آهن 
شود. همان دیداری که تیام در آن هت تریک کرد تا استقلال مقتدرانه راهی 

مرحله یک هشتم نهایی لیگ قهرمانان آسیا شود.
بعد از آن تیام برای خارج شدن از کشور مشکلی نداشت و تهران را به 
مقصد سنگال ترک کرد که پس از آن داستان مذاکره وی با باشگاه الکویت 
و ماجراهایی پیش آمد که همه در جریان آن هستند. در این میان افتخاری 
و توفیقی مدیران استقلال برای مذاکره مستقیم با تیام راهی ترکیه شدند که 
با هجمه ای از انتقاداتی از این دست مواجه شدند که مدیران استقلال به این 

ترتیب خود و باشگاه را کوچک کردند.
با گذشت مدتها از مذاکرات اولیه مدیران استقلال با تیام و پیگیری های 
شدیدی که در این خصوص شده است، با این که تمرینات آبی پوشان 
هم مدتهاست آغاز شده هیچ خبری از تیام نیست. تیام همچنان خواهان 
ادامه مذاکرات با مدیران باشگاه در کشور ترکیه است و مدیران استقلال 
اینبار حاضر  به حضور در ترکیه نیستند و این در حالی است که تیام هم 
حاضر به حضور در تهران برای انجام مذاکره نیست. بسته پیشنهادی تیام به 
استقلالی ها حضور در ترکیه و اصلاح قرارداد فی مابین است. تیام همچنان 
بیم آن دارد که در صورت حضور در تهران به دلیل مشکلات مالیاتی ممنوع 
الخروج شود و قادر به ترک تهران نباشد و به ناچار مجبور به کنار آمدن با 
پیشنهاد استقلال شود.از سوی دیگر استقلالی ها هم معتقدند فرصت طلایی نقل و انتقالات برای تیام به اتمام رسیده و او نمی تواند گزینه 
خیلی مهم خارجی داشته باشد و بهترین گزینه و شاید تنها گزینه موجود استقلال باشد و بالاخره دیر یا زود تیام با شرایط این تیم کنار خواهد 
آمد.  تمدید قرارداد تیام با استقلال به یک معمای پیچیده نقل و انتقالاتی تبدیل شده که پاسخ آن را تنها گذشت زمان مشخص خواهد کرد.

 عزیزی: وقتی سند مالکیت باشگاه سپیدرود را دیدم، توافق کردم

»رویم«نشدباکریمیتماسبگیرم
به خاطر اتفاقات بازی با ذوب آهن؛

ترستیامبرایمذاکرهبااستقلالدرتهران

سلطانی فر: 

مشکلبینکیروشوبرانکوحلشدهودیگر
ادامهپیدانمیکند

وزیر ورزش و جوانان گفت: اجازه نمی دهم عرصه ورزش دچار تشنج  و التهاب شود.
مسعود سلطانی فر با اشاره به امیدواری نسبت به نتایج فوتبال گفت :  نسبت به نتایج 
تیم   ملی فوتبال  ایران در جام ملت ها بسیار امیدوارم که ان شاء الله حتما نتایج خوبی 
بگیریم و در آن رویداد هم  از  حیثیت فوتبال ایران دفاع کنیم . بازیکنان آماده، کادر فنی 
توانمند، فدراسیون پرتلاش، آرامش و حمایت مردم عوامل موفقیت و برتری  فوتبال ایران 

در جام جهانی بودند.
او همچنین گفت: بازیکنان خوب و آماده زیادی در سطح آسیا داریم و از  کادر فنی 
خوب، توانمند و هوشیاری  برخورداریم که می توانند  نتایج خوبی را رقم بزنند از  طرفی 
فدراسیون بسیار پر تلاش، حامی و پرکاری داریم . هماهنگی و همدلی خوبی در عرصه 
ورزش وجود دارد و اجازه نمی دهم  که این  عرصه دچار تشنج شود و همه حاشیه ها را تا 
حالا جمع کرده ایم.تلاش ما هم این است  که حتی الامکان وارد این حاشیه ها  و  التهابات 
نشویم و همه همدل، همسو و یکدل، یک هدف را دنبال کنیم که حمایت بی حد و حصر 

مردم هم عامل بسیار مهم و تعیین  کننده ای در این راه است .
سلطانی فر همچنین گفت: نباید با مسائل حاشیه ای کام مردم تلخ شود و اکنون همه 
باید در خدمت منافع کشور و تقویت انسجام ملی  باشند و این موضوع از نظر ما تمام 
شده است. با تدبیر فدراسیون فوتبال و باشگاه ها این مشکلات بین سرمربی تیم ملی و 
باشگاه پرسپولیس حل شده و ادامه نخواهد یافت. با تدابیر فدراسیون فوتبال و باشگاه 
های مختلف این مشکلات حل می  شود. سلطانی فر نتایج خوب و بازی های آبرومندانه 
تیم ملی فوتبال ایران را مورد توجه قرار داد و اظهار داشت: در شرایط فعلی زمان لذت 
بردن از نتایج خوب و افتخار افرین تیم ملی فوتبال ایران است ؛ نتایجی که باعث شد 

افتخار کسب کنیم و برای ملت عزت بوجود آورد.

نصیرزاده:

واگذاریگسترشفولادبهماشینسازی
منتفیاست

مدیرعامل باشگاه گسترش فولاد گفت که واگذاری این باشگاه به ماشین سازی منتفی 
شده است.

هوشنگ نصیرزاده در خصوص شرایط تیم فوتبال گسترش فولاد اظهار داشت: تیم 
از سوم تیرماه تمریناتش را زیر نظر فیروز کریمی آغاز کرده و وضعیت تیم خوب است.

وی درباره برگزاری اردوی پیش فصل  گسترش فولاد تصریح کرد: در ادامه تمرینات مان 
که در تبریز برگزار می شود به دنبال برگزاری اردویی در خارج از کشور هستیم. ابتدا در 
نظر داشتیم اردو را در گرجستان برگزار کنیم ولی به دلیل اینکه در این زمان حریف 
مناسبی برای دیدار تدارکاتی وجود نداشت از حضور در تفلیس منصرف شدیم. با توجه 
به این موضوع تصمیم گرفتیم اردوی مان را در ترکیه برگزار کنیم. نصیرزاده ادامه داد: 
برای اینکه زمان را از دست ندهیم به دنبال این هستیم هرچه زودتر موافقت شورای 
برون مرزی را جلب کنیم تا اردویی را در ترکیه برپا و چند دیدار تدارکاتی هم برگزار 
کنیم. مدیرعامل باشگاه گسترش فولاد در خصوص نقل و انتقالات این باشگاه گفت: 
تاکنون آندرانیک تیموریان و سامان نریمان جهان به طور قطعی از ما جدا شده اند و بقیه 
بازیکنان هم اکثرا قرارداد بلندمدت دارند. وی درباره این موضوع که گفته بود از بازیکنانی 
که بدون اجازه باشگاه گسترش فولاد با باشگاه های دیگر قرارداد امضا کردند شکایت 
خواهد کرد و این کار بازیکنان عواقب بدی خواهد داشت، گفت: با مدیرعامل باشگاه 
پارس جنوبی صحبت کردیم و او گفت که ما با هیچ بازیکنی از گسترش فولاد قرارداد 
امضا نکردیم. برهمین اساس فقط از بازیکنان شکایت کردیم و این کارشان برایشان 
نتیجه بدی در پی خواهد داشت. نصیرزاده در خصوص واگذاری باشگاه گسترش فولاد 
به تسنیم گفت: مسئله واگذاری گسترش فولاد به ماشین سازی منتفی است و  تیم را 
هم تصمیم نداریم به خارج از استان واگذار کنیم و قطعا با نام گسترش فولاد در لیگ 

برتر حضور خواهد داشت.

پورعلیگنجیدربینستارههایآسیایی
AFCمرحلهگروهیازدید

مدافع تیم ملی فوتبال کشورمان یکی از ستاره های آسیایی مرحله گروهی جام 
بیست ویکم از دید کنفدراسیون فوتبال آسیا بوده است.

سایت رسمی کنفدراسیون فوتبال آسیا )AFC( اقدام به معرفی ستاره های آسیا در 
مرحله گروهی مسابقات جام جهانی 20۱8 روسیه کرد و نوشت: خیلی از بازیکنان 
تیم ملی فوتبال ژاپن در دور اول مسابقات جام جهانی 20۱8 درخشیدند، اگرچه چند 
بازیکن دیگر از چهار نماینده دیگر آسیا هم که از گردونه این رقابت ها حذف شدند، 
نظر جهانیان را به خود جلب کردند. AFC پنج بازیکن را از این بین انتخاب کرده که 
یکی از آنها مرتضی پورعلی گنجی، مدافع تیم ملی کشورمان است. AFC نوشت: هیچ 
مدافع آسیایی کار سخت تری نسبت به پورعلی گنجی در مرحله گروهی نداشت، کسی 
که وظیفه مهار دیه گو کاستا مهاجم اسپانیا و کریستیانو رونالدو فوق ستاره پرتغال را 
داشت. او در به حداقل رساندن خطر این دو بازیکن فوق العاده عمل کرد، جایی که 
کاستا روی خوش شانسی به گل رسید و رونالدو هم برای اولین بار در این تورنمنت 
پایش به گلزنی باز نشد. دنیل ارزانی، بازیکن ایرانی الاصل تیم ملی فوتبال استرالیا نیز 
یکی دیگر از بازیکنانی است که AFC از او به عنوان ستاره های آسیایی مرحله گروهی 
جام بیست ویکم یاد کرده و نوشت: با وجود اینکه ارزانی تنها 60 دقیقه برای استرالیا در 
گروه C به میدان رفت، اما مدافعان را در زمان حضورش در زمین به دردسر انداخت و در 
تساوی یک بر یک مقابل دانمارک عملکرد برجسته ای داشت. بدون شک این بازیکن ۱9 
ساله یکی از ستاره های آینده دار آسیاست. چو هیون وو از کره جنوبی، گاکو شیباساکی از 
ژاپن و سلمان الفرج از عربستان دیگر ستاره های آسیایی مرحله گروهی جام بیست ویکم 

از دید AFC هستند.

جلالی خبر داد

نظرمثبترفیعیبرایحضوردرپیکان
بازیکن مدنظر تیم فوتبال پرسپولیس نظر مثبت خود را برای رفتن به تیم پیکان 

اعلام کرده است.
 مسئولان باشگاه پیکان برای جذب سروش رفیعی در نیم فصل اول لیگ برتر، منتظر 
بازگشت این بازیکن از کشور قطر هستند. رفیعی پس از صحبت هایی که با مجید جلالی 
سرمربی تیم پیکان انجام داده از حضور در پیکان ابراز رضایت کرده و نظر مثبت خود را 

در این خصوص اعلام کرده است.
این در حالی است که مذاکراتی هنوز بر سر مسائل مالی انجام نشده و باید دید رفیعی 

در نهایت حاضر به پوشیدن پیراهن پیکان در نیم فصل اول خواهد شد یا نه؟
در همین رابطه طی روزهای اخیر مجید جلالی سرمربی تیم پیکان تماس هایی با 
حمیدرضا گرشاسبی و برانکو سرپرست باشگاه و سرمربی پرسپولیس انجام داده و 
توانسته نظر مثبت این دو نفر را برای جذب رفیعی جذب کند و حالا او منتظر بازگشت 

رفیعی از قطر است تا مذاکرات نهایی در این خصوص انجام شود.
مجید جلالی سرمربی تیم پیکان، این خبر را تائید کرد.

شاه ماهی در تور سرخپوشان

مهدیترابیبهپرسپولیسپیوست
 هافبک ملی پوش تیم فوتبال سایپا با امضای تفاهم نامه ای از نیم فصل دوم در تیم 
پرسپولیس حضور خواهد داشت. حمیدرضا گرشاسبی بعدازظهر روز )یکشنبه( ۱0 تیر 
ماه ۱397 در محل باشگاه سایپا حضور یافت و پس از دیدار و مذاکره با رضا درویش 
مدیر عامل باشگاه سایپا، توافقنامه سه جانبه ای را به امضا رساندند. بر همین اساس، در 
روزهای گذشته و پس از برگزاری چندین جلسه در خصوص انتقال مهدی ترابی از سایپا 
به پرسپولیس، امروز سرپرست باشگاه پرسپولیس به همراه حسین خبیری با رضا درویش 
مدیر عامل باشگاه سایپا به توافق نهایی رسیدند و طی آن مقرر شد مهدی ترابی در نیم 
فصل اول مسابقات در تیم سایپا و در نیم فصل دوم به پرسپولیس منتقل شود.در این 
نشست، حمیدرضا گرشاسبی سرپرست باشگاه پرسپولیس، رضا درویش مدیر عامل باشگاه 
سایپا و مهدی ترابی بازیکن مورد نظر سرخپوشان پایتخت توافقنامه ای را به امضا رساندند.  
مهدی ترابی در فصول اخیر از جمله چهره های موفق لیگ بوده و فصل گذشته، بهترین 
بازیکنان لیگ براساس نمرات سایت نود شد. این بازیکن از جمله بازیکنان حاضر در لیست 
جام جهانی 20۱8 بود.  پرسپولیس که از پنچره فعلی نقل و انتقالات محروم است تاکنون 
برای نیم فصل دوم موفق به جذب مهدی ترابی، مهدی شیری و مهدی شریفی شده است.

پولفیفاستارههایاستقلالراماندنیمیکند؟
استقلال برای حضور قدرتمند در فصل جدید نیاز مبرم به تمدید قرارداد ستاره های 
خود دارد که تا کنون این اتفاق نیفتاده است. از بین بازیکنانی که قراردادشان با استقلال به 
اتمام رسیده است تنها فرشید باقری قرارداد خود را تمدید کرده است اما هنوز تکلیف قرارداد 
مامه تیام، وریا غفوری، سرور جپاروف، امید ابراهیمی و البته مجید حسینی روشن نشده 
است که این موضوع وینفرد شفر را نگران کرده است. استقلال برای تمدید قرارداد با ستاره 
های خود با مشکل مالی روبرو است اما به نظر حضور بازیکنان این تیم در جام جهانی آبی ها 
را نجات می دهد. استقلال از حضور روزبه چشمی، منتظری، مجید حسینی و امید ابراهیمی 
چیزی حدود یک میلیون دلار درآمد کسب کرده است که اگر این پول به باشگاه برسد، آبی 
ها می توانند بخشی از خواسته های بازیکنان خود را تامین کنند. استقلال در حالی بازیکنان 
زیادی در نقل و انتقالات جذب کرده است که هنوز هیچکدام از آنها مبلغ پیش قرارداد خود 

را دریافت نکرده اند و طبیعی است که از شرایط خود در تیم جدید شان راضی نیستند.

با توجه به محاسبه مبلغ پاداش مربوط به هر یک باشگاه هایی که در راه جام جهانی بازیکن داشته اند رقم خوبی نصیب سرخابی 
های پایتخت شد اما احتمالا تحریم ها مانع بزرگی برای دریافت این مبلغ شود. 

باشگاه هایی که بازیکن ایرانی به خدمت گرفته اند از حضور تیم ملی در جام جهانی منتفع شده اند و به همین دلیل پاداشی را 
نصیب خود کرده اند. اما در این میان نکته ای برای تیم های ایرانی عجیب به نظر می رسد و آن هم مربوط به تحریم هایی می شود 
که مشمول کشور ایران شده است. تا کنون هیچ یک از مسئولان فیفا در این باره و نوع پرداختی ها اظهارنظری نداشته اند اما به نظر 
می رسد با توجه به اتفاقات ماه های اخیر و تحریم هایی که علیه ایران از سوی آمریکا شکل گرفته است پروسه دریافت پاداش ها را 
توسط تیم های ایرانی بسیار سخت کرده است.  این موضوع البته برای دو تیم پرسپولیس و استقلال شاید توفیقی اجباری باشد. در 
حالی که از کم و کیف پرداخت پاداش خبری در دست نیست و البته احتمال می رود به راحتی این مبالغ به حساب تیم های ایرانی 
واریز نخواهد شد شاید بهتر باشد مسئولان دو تیم پرسپولیس و استقلال مبالغ خوبی که نصیبشان شده است را به طلبکاران خارجی 
خود اختصاص دهند و پرونده بسیاری از آن ها را با پولی که در حساب خود دارند ببنند.   سرخابی های پایتخت در سال های اخیر 
جرائم ریز و درشت و تاوان های عجیبی و غریبی را بابت طلبکاران خارجی خود به جان خریدند و به همین دلیل بارها اوضاع داخلی 
این دو باشگاه متشنج شد.  استقلالی ها از پاداش های تعیین شده توسط فیفا توانستند 957 هزار دلار و پرسپولیسی ها نیز در این 

میان مبلغ 783 هزار دلار را به خود اختصاص دهند.

رسانه های یونان با اشاره به بالارفتن رقم درخواستی باشگاه المپیاکوس برای فروش ستاره ایرانی از عقب نشینی آلمانی 
ها برای جذب دومین گلزن برتر این کشور خبر دادند.

قبل از آغاز جام جهانی بسیاری از رسانه های یونان مدعی شدند توافقات نهایی میان سران باشگاه آگزبورگ آلمان و 
المپیاکوس برای انتقال کریم انصاری فرد دومین گلزن برتر سوپرلیگ یونان رقم خورده تا این بازیکن با مبلغی بین 4 تا 
5 میلیون یورو راهی بوندس لیگا شود اما حالا بعد از حذف ایران از جام جهانی که توام با بازی های جالب توجه کریم و 

گلزنی او به پرتغال بود خبرهای زیادی از عقب نشینی آلمان ها از جذب این مهاجم به گوش می رسد.
رسانه های یونان با پرداختن به این موضوع که سران المپیاکوس مبلغ درخواستی خود برای فروش انصاری فرد را 
دو برابر کرده و تا سقف ۱0 میلیون یورو رسانده اند از عقب نشینی باشگاه آگزبورگ و سایر تیم های بوندس لیگا برای 
جذب ستاره شماره ۱0 ایران در جام جهانی خبر دادند تا کوچ این بازیکن به باشگاه های سرشناس تر در هاله ای از 

ابهام باشد.
در این بین گازتا یونان از جدی تر شدن مذاکرات نماینده باشگاه فنرباغچه با رضا افاضلی و کریستین کارمبئو مدیرفنی 
المپیاکوس برای انتقال انصاری فرد به استانبول خبر داد اما مدعی شد هنوز اختلاف فاحشی بر سر مبلغ این جابه جایی 

وجود دارد که باید منتظر گذشت زمان برای توافق میان طرفین ماند.

آگزبورگقیدانصاریفردرازدسرخابیهاطلبکارانخارجیرادرومیکنند!؟

 وقتی پیراهن تیم ملی را می پوشم به چیزی جز موفقیت فکر نمی کنم

رامینرضاییان:اینمردبایددرفوتبالایرانبماند
مدافع راست موفق تیم ملی در جام جهانی روسیه نسبت به موفقیت تیم ملی در 
ادامه مسیر امیدوار است و مدعی است باید کارلوس کی روش به همکاری خود با 

فوتبال ایران ادامه دهد.
رضاییان که فصل گذشته راهی اروپا شده بود تا جایگاه ثابت خود در تیم ملی را 
حفظ کند به خوبی به این هدف دست یافت و در نهایت با نمایشی موفق در سه 
جدال ایران در این رقابت ها نشان داد اعتماد کی روش به او بی دلیل نبوده است. 
رضاییان بعد از یک فصل حضور در فوتبال بلژیک و تیم اوستنده اکنون رویاهای 
بزرگتر خود را دنبال می کند و به دنبال این است با حضور در تیمی مطرح شرایط 

بهتری در ادامه مسیر خود به دست بیاورد.
رضاییان در خصوص عملکرد تیم ملی در جام جهانی روسیه به خبرنگار ما 
می گوید: چیزی که وجود دارد این است که ما تمام توان خودمان را گذاشتیم و 
در خصوص عملکرد تیم ملی هم مردم بهترین داور هستند و خوشحالیم که آنها 
رضایت دارند و طی این مدت بارها با پیام های خود ما را شرمنده کردند. مسلما 
رقابت با قهرمان اروپا و جهان سخت بود اما ما هیچ وقت قدرت خودمان را دست 
کم نگرفتیم و تمام تلاش خود را به کار گرفتیم تا با نمایشی مناسب شان مردم و 

پرچم کشورمان را حفظ کنیم.
وی ادامه داد: من قبلا هم گفته بودم سعی می کنیم کاری در این رقابت ها انجام 
بدهیم که مردم ایران سرشان را بالا بگیرند و خوشبختانه مردم نیز طی این روزها 
بارها رضایت خود را از نمایش ایران اعلام کردند. خیلی دوست داشتیم به مرحله 
بعدی برسیم و تنها چند ثانیه با آن فاصله داشتیم اما به هرحال قسمت نشد و باید 
به فوتبال و قوانین آن احترام گذاشت و خودمان را بیش از گذشته مهیای حضور 

در چنین رقابت هایی کنیم.
رضاییان در واکنش به اینکه در بازی پایانی همانند سرمربی تیم ملی اعتراض زیادی 
به عملکرد داور داشت گفت: ما خیلی تلاش کردیم اما انگار کسی نمی خواست ما 
را ببیند. انگار چون نام حریفان بزرگتر بود ما باید مقابل آنها شکست می خوردیم. 
این نگرش را در نوع سوت و رفتار داور هم می دیدم و این خیلی اذیت می کرد. داور 
بازی طوری با بازیکنان ما صحبت می کرد که انگار ما ضعیف هستیم و باید خیلی 
راحت تسلیم شویم. اصلا هیچ احترامی ندیدم، داور نوع نگرشش به بازیکنان ما این 
بود که من بازیکن وادار شوم به او اعتراض کنم چون نوع داوری مشکوک بود و هیچ 

وقت او را نخواهیم بخشید.
مدافع راست موفق تیم ملی در روسیه در خصوص حضور هواداران ایرانی که 
شرایط و جو ویژه ای را برای ملی پوشان شکل داده بودند گفت: دست تک تک 
این هواداران را می فشارم که حضور داشتند و فقط امیدوارم کاری کرده باشیم 
که شاد باشند و راضی. فکر کنم حق ایران بود که بالاتر از جایگاه فعلی باشد. آنها 
با حمایت خود بزرگترین قوت قلب را به ما می دادند و انگیزه ما را برای موفقیت 

بیشتر می کردند.
او درباره صحنه ی جالب توجه در جدال مقابل اسپانیا روی دروازه ایران که با تمام 
وجود جلوی ضربات بازیکنان حریف ایستادگی کردند تا مانع از گل شدن توپ شوند 

گفت: وقتی پیراهن تیم ملی را بر تن می کنیم یک انرژی و حس بزرگ در بین تک 
تک بازیکنان شکل می گیرد. با پوشیدن پیراهن تیم ملی این وظیفه برعهده ما قرار 
داده شده تا بهترین عملکرد و دفاع را برای اعتبار نام ایران داشته باشیم. ضربات 
سختی بود و هر آن امکان داشت اتفاق بدی برای من یا هر کدام از بازیکنان در آن 
صحنه بیفتد اما صادقانه بگویم برای هیچ کدام از ما مهم نبود و تنها اینکه دروازه 
بسته بماند در ذهن ما قرار داشت. همیشه سعی می کنیم در زمان پوشیدن پیراهن 
تیم ملی مثل یک سرباز برای اعتبار نام آن تلاش کنیم و آن صحنه را هم جزوی از 

وظایف خودمان می دانیم.
رضاییان درباره اینکه پیش از جام جهانی هیچ کس اعتقادی به موفقیت او و دیگر 
بازیکنان نداشت گفت: خب اکنون وقت تسویه حساب با این اتفاقات نیست. همین 
که الان همه از عملکرد تیم ملی راضی هستند برای ما خوب است. درست است و 
خیلی از منتقدان حرف می زدند، آنالیز می کردند و تعداد گل های دریافتی را حساب 
می کردند و آقای گل را از جمع حریفان معرفی می کردند و... مسائلی که باعث شد 
تا فشار زیادی روی بازیکنان باشد اما هیچ کدام از ما به کاری که قرار بود انجام 
بدهیم ناامید نبودیم. البته بی انصافی است بگوییم که مردم پشت تیم ملی نبودند و 
رفته رفته نگاه ها برگشت و دیدید که در بازی پایانی حتی در آستانه صعود هم قرار 

داشتیم و این امیدواری بزرگ را شکل داده بودیم.
وی ادامه داد: من خودم پیش از جام جهانی با سایت شما صحبت کرده بودم و 
گفتم که هیچ وقت در زندگی ام به شکست فکر نمی کنم و این را یاد گرفتم که 
بازیکنان ایرانی هیچ چیزی کم ندارند. ما بازیکنان به امید نیاز داشتیم و البته به 
انتقادها فکر نمی کردیم چون به دنبال اثبات این بودیم هرچه در توان داریم برای 
سربلندی کشورمان می گذاریم. فکر می کنم در این بازی ها آنقدر دوندگی داشتم که 
حالم بد شد. لایق صعود بودیم، اگر تلاش کردیم و سختی کشیدیم چون مستحق 
صعود بودیم. مردم ما لیاقت شان بیشتر از اینهاست. به نظرم فوتبال روی خوب 
خود را خصوصا در بازی آخر به دنیا نشان نداد و نشان داد که در اوج هیجان خیلی 
می تواند نامرد باشد. اگر صعود می کردیم اتفاقی رویایی رخ می داد و می توانستیم 

خیلی چیزها را بیشتر از این ثابت کنیم.
مدافع تیم ملی در پاسخ به اینکه چه انگیزه ای در بین بازیکنان شکل گرفت که 
باعث شد آنها مقابل اسپانیا و پرتغال هم به شکست فکر نکنند و تا لحظه آخر مقابل 
قهرمان اروپا به دنبال مجوز صعود باشند گفت: فکر می کنم اوج این موفقیت از 
کادرفنی تیم ملی ایران است که طوری برای بازیکنان تلاش می کنند و نگرش آنها 
را ما می بینیم فعل خواستن را در ما پرورش می دهند. می گویم قشنگی فوتبال به 
این بود که ایران صعود کند، ایران لایق این اتفاق بود و غیرقابل توصیف است راه 
سختی که تا به امروز پشت سر گذاشتیم. برنامه های کادرفنی خوب بوده و تمامی 
مردم ایران اعم از هنرمندان و اشخاص معروف پشت سر ما بودند و باعث شد که 

سالهای سال نام ایران باقی بماند در فوتبال دنیا.
رضاییان درباره ضربه ایستگاهی اش مقابل پرتغال که به سبک رونالدو قصد باز 
کردن دروازه حریف را داشت و توپ با اختلاف کمی راهی اوت شد گفت: من خیلی 

روی ضربات ایستگاهی تمرین می کنم. فشار بازی زیاد بود و من هم البته تمام 
تمرکزم را به کار گرفتم اما اگر همین ضربه را در تمرین می زدم راحت گل می شد 

اما فوتبال است و گاهی باید بیشتر تمرین کنیم تا به چیزهای بهتری برسیم.
مدافع تیم ملی در آخرین بازی مقابل پرتغال در یک صحنه با کوآرشما نیز درگیر 
شد و به نظر می رسید این مساله به اتفاقاتی که بین این بازیکن و سرمربی تیم شکل 
گرفته ربط داشته باشد. او در اینباره اینطور پاسخ می دهد: او از پشت من را هل داد 
و به او گفتم که چکار می کنی؟ بالاخره این فوتبال است و باید با بازیکنان بزرگ 
روحی روانی هم کار کنیم. رونالدو اگر روحی روانی با او کار شود آسیب می بیند و 
این مساله را در بازی با ایران دیدید. به هر حال درگیری در فوتبال طبیعی است و 

مربوط به همان لحظه از بازی بود.
این روزها بحث تمدید قرارداد کارلوس کی روش با تیم ملی داغ است. رضاییان 
معتقد است نتایج و عملکرد تیم ملی نشانگر این است که باید چه تصمیمی در 
اینباره گرفته شود: برای این مرد باید مردم ایران نظر بدهند. همه می دانند که این 
مرد چقدر برای فوتبال ایران زحمت کشید. مرور زمان نشان داد که جایگاه کی 
روش کجاست. او از هیچ تلاش و درگیری برای موفقیت فوتبال ایران کوتاه نیامد و 
با او می توان به موفقیت ها بزرگتری نیز دست پیدا کرد. اگر امروز فوتبال ما را در دنیا 
می شناسند تنها به دلیل حضور کارلوس کی روش بوده و امیدوارم اتفاقات بهتری 

نیز در انتظار فوتبال ما باشد.
رضاییان در خصوص برنامه اش برای فصل آینده و ادامه حضور در فوتبال اروپا 
گفت: من نیامدم که خیلی زود جا بزنم و اصلا مرد این حرف ها نیستم. وقتی به 
فوتبال اروپا آمدم می خواستم تجربه زیادی کسب کنم و اکنون نیز به پایان همکاری 
با اوستنده رسیدیم. می خواهم فضای جدیدی را تجربه کنم و البته اکنون زمان 
استراحت است و در آینده به پیشنهادات فکر خواهم کرد و امیدوارم تصمیم خوبی 

بگیرم که هم به فوتبالم کمک کند و هم بتوانم نمایش خوبی داشته باشم.
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5 علمیوسلامت

درمانعفونتگوشبایکحبهسیر؟
سیر سرشار است از آسیلین که علیه باکتری ها و ویروس های عامل عفونت کار می 
کند. همچنین سیر حاوی مقداری ترکیبات معطر است که به صورت طبیعی ضد 
عفونی کننده هستند. این ترکیبات می توانند به سادگی توسط پوست و بافت اطراف 

پرده گوش جذب شوند.
 باید قبول کنیم عفونت گوش یکی از درد آورترین مشکلاتی است که یک فرد می 
تواند تجربه کند. این درد می تواند به صورت ضربانی باشد و یا تیز و سوزاننده. اگر با 

عفونت گوش آشنا باشید می دانید که تحملش چقدر سخت است.
من هم تا به حال در چند سال اخیر درگیر عفونت گوش بوده ام. بدترین قسمت 
عفونت گوش این است که نمی توانید روی چیز خاصی تمرکز کنید چون درد به تنهایی 
روی گوش محدود نیست. به طرف پایین فکر حرکت می کند و حتی گاهی به گردن 
هم می رسد. من تمام داروها را برای درمانش امتحان کردم. همچنین تحقیقات زیادی 
انجام دادم تا علت ریشه ای عفونت گوش را متوجه شوم، این نتیجه تحقیقات من است:
عفونت گوش معمولا به خاطر تجمع باکتری ها یا ویروس ها در گوش میانی اتفاق می 
افتد و در کودکان بیشتر از افراد بالغ شایع است. برخی فاکتورها که می توانند عفونت 
گوش را بدتر کنند عبارتند از آلرژی غذایی، کمبود مواد مغذی، عفونت در دستگاه 
تنفسی و انباشته شدن موم گوش. نشانه های عفونت گوش علاوه بر تجربه درد در گوش 
ها شامل حالت تهوع، سردرد و درد در بالا تنه به همراه تب است. برخی افراد همچنین 

با خوابیدن مشکل پیدا می کنند.
با اینکه در صورت شدید بودن مشکل توصیه می شود به پزشک مراجعه کنید اما 
چندین درمان خانگی نیز وجود دارد که می توانند به التیام یا کاهش التهاب و درد 

حاصل از عفونت گوش کمک کنند.
در میان تمام گزینه سیر یکی از بهترین انتخاب ها برای درمان عفونت گوش و 
مشکلات مربوط به آن است. اگر می خواهید بدانید سیر چگونه می تواند به التیام 

عفونت گوش کمک کند در ادامه برایتان خواهم گفت.
همه ما از خواص ضد باکتری، ضد ویروسی و آنتی اکسیدانی سیر با خبر هستیم. 
شکی نیست که این حبه با بوی تندش یکی از شگفتی های غذایی است. این ترکیبات 
موجود در سیر به از بین بردن باکتری های عامل عفونت کمک می کند و درد و التهاب 

را کاهش می دهد.
جدای این خواص، سیر سرشار است از آسیلین که علیه باکتری ها و ویروس های 
عامل عفونت کار می کند. همچنین سیر حاوی مقداری ترکیبات معطر است که به 
صورت طبیعی ضد عفونی کننده هستند. این ترکیبات می توانند به سادگی توسط 

پوست و بافت اطراف پرده گوش جذب شوند.
راه های زیادی وجود دارد که می توانید با هرکدام عفونت گوش را بهبود ببخشید. اما 

روشی که من استفاده می کنم و برایم معجزه کرده این است:
یک حبه سیر بردارید و پوستش را بکنید. مطمئن شوید تمیز است. در سوراخ گوشتان 
قرارش دهید. وقتی یک حبه سیر انتخاب می کنید، ابتدا سایزش را چک کنید تا 
مطمئن شوید داخل گوشتان جا می شود یا خیر. با اینکه درد و التهاب در عرض چند 
دقیقه از بین می رود توصیه می کنم بگذارید یک شب داخل گوش بماند. پخش شدن 
گرما را داخل گوش خود حس می کنید. این روش همچنین برای بهبود سردرد و 
کاهش دمای بدن نیز به کار می رود. اگر از تب بالا رنج می برید، سیر را به برش های 
ضخیم تقسیم کنید و مدتی در سرکه سیر بخیسانید. این محلول را داخل گوش خود 

قرار دهید و روی پا ماساژ دهید. تب در عرض چند دقیقه از بین خواهد رفت.
سیر همچنین برای تسکین سرفه مداوم مورد استفاده قرار می گیرید. با این روش می 

توانید توسط سیر برای خود شربت ضد سرفه درست کنید:
2 تا 3 قاشق غذا خوری عسل ) ترجیحا عسل طبیعی ( و یک حبه سیر بردارید. سیر را 
پوست بگیرید و به برش های نازک تقسیم کنید. هر دو را داخل مخلوط کن قرار دهید 
و میکس کنید. کاسه را با یک بشقاب یا فویل آلومینیومی بپوشانید. یک شب بگذارید 
در دمای اتاق بماند. صبح روز بعد از این ترکیب بخورید و هر دو ساعت یکبار از آن میل 

کنید. این روش برای درمان سرفه و سرما خوردگی فوق العاده تاثیر گذار است.

موزبالکههایسیاهراحتمابخورید!
اگر فکر می کنید که موزی که لکه های سیاه دارد را نباید خورد اشتباه می کنید. 
در این مقاله نکات جالبی درباره موز با لکه های سیاه به شما می گوییم که بعد از این 

طرفدار آن می شوید.
حتما در اطرافتان دیده اید وقتی موز سیاه می شود را دور می ریزند ولی هرگز این کار 
را نکنید و موز با لکه های سیاه را حتما بخورید. به گفته ی محققین موز با لکه های سیاه 

هم خواص درمانی بسیاری دارد و می تواند از سرطان پیشگیری کند.
خاصیت معجزه آسا و ضد سرطان موز با لکه های سیاه

برخی از مهمترین خواص درمانیموزبا لکه های سیاه عبارتند از:
یکی از مهمترین خواص موز سیاه شده و موزهایی که روی پوست آن نقطه های قهوه 
ای وجود دارد و نشانه رسیده بودن آن است، وجود ماده ای به نام TNF است که علیه 

سرطان عمل می کند و مانع از رشد و گسترش سلول های سرطانی می شود.
موز کاملا رسیده که در ظاهر سیاه و گندیده به نظر میرسد، دارای موادی است که 

قدرت مقابله با غده های سرطانی، تومورها و سلولهای سرطانی را به بدن میدهد.
موز سیاه شده و کاملا رسیده سرشار از ویتامین های آ، ب، ث، قند و به مقدار 80 
درصد تانن است. از خواص موز سیاه شده به دلیل میزان بالای فیبر گیاهی موجود در آن 
کمک به درمان یبوست است. موز کاملا رسیده با لکه های سیاه روی پوست آن، هشت 
برابر بیش از موز سبز )موز سفت(، توان سیستم ایمنی را در مقابله با بیماری ها به ویژه 
سرطان بالا می برد.  حال در یک موز کاملا رسیده با میزان لکه سیاه پوست بالا، نشاسته 
آن یک قند ساده بوده که برای هضم نیز راحت تر است. دانشمندان ژاپنی تحقیقاتی را 
بر روی خواص چند میوه رسیده نظیر موز، انگور، سیب، هندوانه، آناناس، گلابی و خرمالو 
انجام دادند. طبق این تحقیق تنها موز رسیده دارای بیشتری خواص بوده این میوه 
سلولهای سفید خون را تحریک کرده و تولید TNF را افزایش می دهد. لذا متخصصین 
به افراد توصیه می کنند تا روزانه ۱ یا 2 عدد موز رسیده مصرف کنند تا به این طریق 
خود را در برابر آنفولانزا، سرماخوردگی و نظیر آن ایمن کنند. موز رسیده با لکه های سیاه 
8 برابر نوع سبز و تازه آن سالم تر بوده و حاوی مقدار قابل توجهی TNF می باشد. از این 
به بعد موزهای زرد و شاداب را نخورید و صبر کنید تا سیاه و پژمرده شوند آنوقت آنها 
را بخورید زیرا موز رسیده هشت برابر بیشتر از موز نرسیده تی - ان - اف دارد به عبارت 
دیگر هشت برابر بیشتر خاصیت ضد سرطان دارد . دانشمندان ژاپنی خوردن یک تا دو 

عدد موز را در روز توصیه میکنند.

اینقسمتازمرغمنبعپروتئینمیباشد
آیا می دانید کدام قسمت از مرغ حاوی پروتئین می باشد؟ آیا می دانید با خوردن این 

قسمت از مرغ می توانید جذب پروتئین داشته باشید؟
بگذارید ابتدا دلایلی که ما را به پروتئین نیازمند می کند را بشماریم. یکی از این 
دلایل این است که برای ساخت و بازسازی عضلات به آنها نیاز داریم. پروتئین در بالا 
بردن متابولیسم برای چربی سوزی هم نقش دارد و اشتها را هم کمتر می کند. علاوه بر 
اینها، پروتئین، آزاد شدن کربوهیدرات ها به جریان خون را کندتر می کند که این جلوی 

جهش های ناگهانی قند که موجب ذخیره چربی می شود را می گیرد.
افرادی که به جسم و اندام خود اهمیت می دهند، باید در روز به ازای هر یک کیلوگرم 
از وزن بدنشان، دو گرم پروتئین مصرف کنند. اما برای دست یافتن به این میزان باید 
مطمئن شوید که در لیست خریدتان به اندازه کافی موادغذایی سرشار از پروتئین جا 
گرفته باشد. متاسفانه، سوپرمارکت ها امروز پر از موادغذایی فراوری شده هستند که 
می تواند بر  نتیجه شما از تمرینات ورزشی اثر منفی بگذارد. به همین دلیل تصمیم 

گرفتیم کمکتان کنیم تا بهترین موادغذایی پروتئین دار را بشناسید. 
سینه مرغ )بدون استخوان و بدون پوست(

محتوی پروتئین: ۲4 گرم در هر ۸۵ گرم
سینه مرغ محتو پروتئینی بیشتر از کلیه گوشت های سفید فراهم می کند و به همین 

دلیل است که یکی از اقلامی است که همیشه در لیست خریدتان موجود است.
یکی از بهترین منابع پروتیین گوشت سینه ی مرغ است.90گرم سینه ی مرغ، فقط 
حدود سه گرم چربی دارد.هم چنین سینه ی مرغ دارایمقدار قابل توجهی ویتامین B6و 
ویتامین Aاست.ویتامین B6در کاهش میزان هوموسیتین، ماده ای که باعث صدمه 
به شریان و در نتیجه خطر ابتلا به امراض قلبی و عروقی می شود، نقش مهمی دارد.
تحقیقات نشان داده اند که  وجود سینه ی مرغ در رژیم غذایی در کاهش کلسترول 
و فشار خون مؤثر است.تمام قسمت های مرغ از نظر مغذی بودن یکسان نیستند. از 
مصرف پوست و گوشت تیره ی مرغ تا حد امکان خودداری شود.این دو حاوی میزان 

بیشتری چربی اشباع شده هستند.

دانهایخوشطعمبرایدفعسنگکلیه
دانه هل از با ارزش ترین طعم دهنده چای و غذا محسوب می شود دانه هل بوی بد 

دهان را رفع می کند.
رخی گیاهان خاصیت دارویی دارند اما دانه هل از آن دسته از با ارزش ترین طعم 
دهنده هایی است که می تواند سنگ کلیه افراد را دفع کند. حمید ثقفی متخصص طب 
سنتی گفت: هل به عنوان طعم دهنده مطبوع مواد خوراکی شناخته شده است، اما 
دانه هل علاوه بر بو و طعم خوش خواص دارویی نیز دارد و از همه مهمتر برای تسکین 
دردهای گوارشی موثر است. وی افزود: دانه هل از با ارزش ترین طعم دهنده چای و غذا 
محسوب می شود دانه هل بوی بد دهان را رفع می کند. وی گفت: دانه این گیاه حاوی 
مواد معدنی همچون کلسیم، گوگرد و فسفر است، البته لازم به ذکر است، دانه و روغن 

هل در بهبودی افرادی که به یبوست مبتلا هستند نقش بسزایی دارد.
وی اذعان داشت: دانه هل فواید و خواص بسیاری دارد که دفع سنگ کلیه یکی از 

بیماری هایی است که با مصرف این گیاه بهبود می یابد.

اگر شما هم به فکر چربی سوزی و آب کردن شکم هستید بهتر است این مطلب را 
دنبال کنید تا با بهترین نوع پیاده روی برای آب کردن شکم آشنا شوید.

پیاده روی به گفته تمام متخصصان و پزشکان بهترین ورزش برای حفظ سلامت، 
تناسب اندام و لاغری است. برای رسیدن به بهترین نتیجه در پیاده روی باید به سرعت 
پپیاده روی، فرم صحیح اندام و ... توجه شود. در این مطلب شما را بابهترین روش پیاده 

روی برای آب کردن چربی های شکم آشنا می کنیم.
چربی سوزی در پیاده روی چگونه است؟

شما در یک پیاده روی تند که 30 دقیقه زمان می برد ۱00 تا 300 کالری، یا با یک 
ساعت پیاده روی 200 تا 600 کالری خواهید سوزاند که این مقدار کالری بستگی به 
وزن تان دارد. اگر 30 دقیقه یا بیشتر بدون وقفه پیاده روی کنید، مقداری از کالری ای که 

می سوزانید مربوط به چربی ذخیره شده  در بدن تان خواهد بود.
در 30 دقیقه ی اول ورزش، بدن شما قندِ ذخیره شده را به عنوان سوخت مصرف 
می کند که این مصرف بعد از حدود 30 دقیقه افزایش می یابد. بدن برای تداوم این روند 
چربی ها را از سلول های چربی آزاد کرده و آنها را به عنوان سوخت مصرف می کند. این 
چربی ذخیره شده، دقیقا همان چیزی است که می خواهید از شر آن خلاص شوید! و 
همین نکته دلیل خوبی است که در پیاده روی تان استقامت داشته باشید، پس بهتر است 

بدون توقف بیشتر از 30 دقیقه پیاده روی کنید.
سعی کنید بیشتر روزهای هفته حداقل 30 دقیقه پیاده روی کنید تا در مجموع ۱000 

تا 3000 کالری بیشتر بسوزانید و وضعیت متابولیسم تان نیز هر روز بهتر شود. 
بهتر است وقتی ضربان قلب تان به 50 تا 70 درصد میزان حداکثرش رسید به مدت 

30 تا 60 دقیقه تمرینات حین راه رفتن برای کاهش وزن انجام دهید؛ 
در 5 تا ۱0 دقیقه ی اول با سرعت کم پیاده روی کنید.
بایستید و چند تمرین کششی و انعطافی انجام دهید.

وقتی ضربان قلب تان به حد مورد نظر رسید به مدت 30 تا 60 دقیقه پیاده روی تند 
انجام دهید. به مدت 5 دقیقه سرعت خود را کم کرده و بدن تان را خنک کنید.

با چند حرکت کششی ملایم پیاده روی تان را تمام کنید.
برای پیاده روی های طولانی تر، وقتی ضربان قلب تان به انداز ه ی مورد نظرتان رسید به 
مدت 30 تا 60 دقیقه،  اندکی از سرعت پیاده روی  تان بکاهید تا بتوانید با سرعتی که 

راحت هستید90 تا ۱20 دقیقه ی دیگر پیاده روی کنید.
با رعایت نکاتی چون وضعیت صحیح بدن، فُرم صحیح راه رفتن و استفاده از تمرینات 
حین راه رفتن فشار را بیشتر کنید و از پیاده روی 30 دقیقه ای تان بیشترین بهره را ببرید. 

سرعت مناسب برای چربی سوزی در پیاده روی، چه مقدار باید باشد؟
برای گرفته بهترین نتیجه از پیاده روی، بهتر است که سرعتی معادل 7 کیلومتر در 
ساعت داشته باشید. البته این سرعت برای افرادی که عادت به پیاده روی ندارند و یا پیاده 
روی منظم انجام نمی دهند، زیاد است و نباید انتظار داشته باشند که در همان جلسات 
اول بتوانند با چنین سرعتی پیاده روی کنند. با سرعت کم شروع کنید و کم کم در هر 

جلسه بر سرعت خودتون اضافه کنید.
از کجا بفهمیم که سرعت پیاده روی مان چقدر است؟

می توانید از گجت های مخصوص این کار استفاده کنید اما اگر دسترسی به این گجت 
ها ندارید، یک روش دیگر رو به شما معرفی می کنیم. مسافت ۱.5 کیلومتر رو در نظر 
بگیرید. اگر طی کردن این مسافت برای شما 20 دقیقه طول کشید یعنی سرعت شما، 
3 کیلومتر به ساعت بوده است. اگر طی کردن این مسافت، ۱5 دقیقه طول کشید یعنی 
سرعت شما، 4 کیلومتر در ساعت بوده است. اگر ۱3 دقیقه طول کشید، سرعت شما 
4.5 کیلومتر در ساعت بوده است و اگر توانستید این مسافت رو در ۱2 دقیقه طی کنید 
یعنی سرعتی معادل 5 کیلومتر در ساعت داشته اید. هر قدر که سرعت پیاده روی شما 

سریعتر باشد، انرژی بیشتری می سوزانید.
اما اگر توان شما فقط در حد طی کردن مسافت ۱.5 کیلومتری در طی 20 دقیقه 
است، اصلاً  نگران و دلسرد نشوید. به طور منظم راه بروید و خواهید دید که در طی 3 

هفته می توانید سرعت و مقاومت خودتون رو افزایش بدهید.
چند بار در هفته پیاده روی کنیم؟

در هفته، 4 تا 6 جلسه رو با قدرت تمام پیاده روی کنید. افراد مبتدی در هر جلسه، 
20 تا 30 دقیقه پیاده روی کنند. افراد با تجربه تر می توانند این میزان رو به 45 تا 60 
دقیقه افزایش دهند. هر هفته، دقایق ورزشی خودتون رو به میزان ۱0٪ افزایش دهید. 
یعنی مثلًا اگر در حال حاضر 4 روز در هفته و هر بار 30 دقیقه، پیاده روی می کنید، 
در هفته بعد، ۱2 دقیقه به کل پیاده روی هفتگی خودتون اضافه کنید )یعنی روزی 33 
دقیقه، 4 روز در هفته(. هفته بعد مجدداً ۱0٪ اضافه کنید و الی آخر. فراموش نکنید که 
این دقایق، شامل مرحله قبل از پیاده روی که بدن رو گرم می کنید و دقایق پایانی پیاده 

روی که حرکات کششی انجام داده و بدن رو سرد می کنید نیز می شود.
برای لاغری 10 دقیقه پیاده روی ماسه ها کافیست

حتما می دانید که راه رفتن روی ماسه بیش از راه رفتن روی آسفالت انرژی می برد. 
دلیل این مسئله بسیار ساده است. زمانی که سطح زمین بسیار نرم باشد، بدن بیشتر در 
زمین فرو می رود و به این ترتیب انرژی بیشتری می سوزاند. بنابراین عضلات بیشتری 
درگیر پیاده روی روی ماسه می شوند. به همین دلیل افراد زیادی زمین پوشیده از شن 

و ماسه را برای ورزش انتخاب می کنند.
راه رفتن روی ماسه ها انتخاب فوق العاده ای است، بخصوص اینکه روی کف پا )که 
معمولا جزو مناطق فراموش شده در دیگر ورزش ها محسوب می شود( نیز کار می کند. 
اگر سطح پوشیده از ماسه را برای پیاده روی انتخاب می کنید بهتر است این کار را به 
۱0 دقیقه محدود کرده و به تدریج پیاده روی را شروع کنید. در غیر این صورت ممکن 

است به بدن تان آسیب برسد.
اگر نتوانستید مستمر پیاده روی کنید؛

زندگی پر از مشغله های گوناگون است. اگر برنامه ی شما اجازه  نمی دهد که 30 دقیقه 
در روز پیاده روی بی وقفه بکنید، می توانید آن را به دو تا سه بخش تقسیم کنید که هر 

کدام حداقل ۱0 دقیقه پیاده روی تند باشد.
صرف نظر از اینکه چه مدت قرار است پیاده روی کنید، همیشه 5 دقیقه با سرعت کم 
بدن خود را گرم کنید. می توانید برای بهره  بردن بیشتر از پیاده  روی های کوتاه مدت 

خود، از تمرینات حین راه رفتن، تمرین روی پله  و سرعت بیشتر کمک بگیرید. 

هرگزاینمیوهراناشتانخورید
 اگر چه که خربزه، طالبی و گرمک به دلیل آب فراوان برای تامین آب بدن در تابستان 

بسیار کمک کننده هستند اما باید بدانید کی و چه موقع آن ها را استفاده کنیم
خربزه میوه ای است که برای تامین آب بدن در تابستان مفید می باشد اما محدودیت 

زمانی برای خوردن آن وجود دارد.
 اگر چه که خربزه، طالبی و گرمک به دلیل آب فراوان برای تامین آب بدن در تابستان 

بسیار کمک کننده هستند اما باید بدانید کی و چه موقع آن ها را استفاده کنیم.
خربزه میوه ای شیرین، لذیذ و گوارا است که انواع گوناگونی دارد و بهترین ان خربزه 
مشهد و گرمسار است. قسمتهایی که در غذا و پزشکی از خربزه استفاده می شود 

عبارتند از: میوه - تخم و پوست.
خوردن این میوه، پیش از غذا بدن را می شوید و بیماری و مرضی را از بدن ریشه 
کن می کند. این میوه از زینت های زمین است، آب آن از رحمت الهی و شیرینی آن 

از بهشت است.
این میوه سرشار از ویتامینهای) آ - ب ۱ - ب 2 - ث - دی - ( و املاحی مثل پتاسیم 

- فسفر - کلسیم و منگنز میباشد.
این میوه به علت داشتن پتاسیم در درمان رماتیسم)rheumatism( و بیماریهای کبدی 
نقش مثبتی داشته و در رشد کودکان و رفع ناراحتیهای افراد مسن اثر نافع دارد، ضمناً 

موجب فعال شدن کلیهها و شستشوی خون از مواد زائد مثل اسید اوریک می شود. .
این میوه، لذیذ، ملین، مدر، اشتها آور، دافع سودا، قلیایی کننده خون، عرق آور، تصفیه 

کننده خون، افزایش دهنده شیر مادر، مقوی نیرویجنسی و مثانه میباشد.
مصرف این میوه برای اشخاصی که به ناراحتیهایی نظیر: سوء هاضمه - زیری و سختی 
زبان - یرقان - استسقاء - کم خونی - زردی صورت - سوزش ادرار - سنگ کلیه و مثانه 
- کک و مک - آبریزش چشم - ورم های پوستی - ناراحتیهای رودهای و کبدی مبتلا 
می باشند اثر درمانی دارد. این میوه به علت داشتن مواد قندی و آب زیاد اثر نیرو بخش 

در بدن داشته و موجب افزایش انرژی می شود.
این میوه علاوه بر رفع خستگی و افزایش فعالیت سلولها سموم بدن را نیز دفع کرده 
و از سکته قلبی)heart attack( جلوگیری می کند و بر این اساسی ارزش حیاتی زیادی 
دارد. برای افراد مسن توصیه شده است که خوردن خربزه را هرگز فراموشی نکنند، 
زیرا به علت افزایش دادن سلولهای دستگاه گوارش باعث رفع ستی و بی حالی شده و 

خوراکی بسیار مفیدی برای اشخاصی است که در دوران نقاهت به سر میبرند.
خوردن این میوه برای بیماریهای رماتیسم و نقرس مفید است. مصرف این میوه، 
خنکی - شادابی و طراوتی خاصی در بدن ایجاد میکند. خربزه باعث افزایش شیر زنان 

می شود.
خربزه ضد کم خونی)Anemia( است و عرق بدن را زیاد می کند. این میوه رنگ 
رخسار را روشن می کند و بیماری استسقاء را درمان می کند خربزه به هضم غذا 

کمک می کند.
مرهم گوشت خربزه برای تسکین درد و تورم چشم به کار میرود. اگر گوشت خربزه 
را له کنید و به صورت مرهم روی سوختگیهای سطحی پوست بدن بگذارید آن را 

معالجه خواهد نمود.
خوردن دم کرده پوست خشک خربزه به مقدار ۱0 گرم در نیم لیتر اب سنخا مثانه را 

دفع میکند. گرم، قی آور قوی است.
خوردن مغز تخم این میوه برشته کرده، یک ماده غذایی مفید است که طبیعت گرم 
دارد و دارای خاصیت ادرارآور میباشد، نرم کننده سینه و زیاد کننده میلی جنسی است. 
خوردن 20 گرم مغز تخم این میوه برای رفع سوزش ادرار مفید است ..خوردن خربزه 

باعث افزایش شیر زنان شیرده می شود.
مضرات خربزه

خوردن خربزه به صورت ناشتا موجب گرفتگی شدید عضلات و تب های صفراوی 
می شود .

مشاور تغذیه و رژیم درمانی گفت : بهترین زمان خوردن خربزه میان دو وعده غذای 
اصلی است . سمانه باقری افزود : افرادی که کم خونی دارند خوردن خربزه را فراموش 
نکنند و افراد لاغر نیز در میان غذاها خربزه بخورند . وی تصریح کرد مصرف خربزه برای 
معالجه بیماریهای کیسه صفرا ، روماتیسم و بواسیر مفید و مالیدن پوست آن به صورت 
موجب جلا و شفاف شدن پوست می شود این مشاور تغذیه و رژیم درمانی گفت : 
با خوردن خربزه بیماریهای پنهان نیز خود را نشان می دهند و موجب می شود این 

بیماریها به موقع تشخیص و سریع تر درمان شوند . 
باقری افزود : اضافه کردن پوست خشک خربزه به گوشت موجب پختن سریع تر 

گوشت می شود.

 بهترین نوع پیاده 
روی برای آب 

کردن شکم

از این به بعد می توانید برای کنترل نور و سایه در 
محیط کار و زندگی به شیشه های نصب شده به 

شکل صوتی فرمان بدهید.
تولید شیشه هایی که در صورت تشدید تابش نور 
کدر شده و مانع از عبور نور شدید آفتاب می شوند، 
پدیده تازه ای نیست. اما کنترل آنها با فرامین صوتی 

مساله ای است که کاملا تازگی دارد.
های  شیشه  اولیه  نمونه  آمریکایی  شرکت  یک 
تولید  را    SageGlass LightZone نام به  پویایی 
کرده که می توان سه حالت کدرسازی را برایشان 

در نظر گرفت.
علاوه بر این یک لایه الکتروکرومیک در شیشه 
های یادشده نصب شده که هم برای ذخیره سازی 
انرژی خورشیدی قابل استفاده است و هم با انعکاس 
رنگ های مختلف می تواند خاصیت تزئینی داشته 

باشد.
این شیشه با دستیار صوتی هوشمند اکوی شرکت 
آمازون کاملا سازگاری دارد و می تواند قابلیت های 
یادشده را با صدای فرد کنترل کند. شیشه یادشده 

در سه شکل مختلف و در چهار رنگ متنوع شفاف، 
آبی،سبز و خاکستری عرضه می شود و حداکثر ابعاد 

آن ۱52 در 304 سانتیمتر است.
با صدور فرامین صوتی خطاب به این شیشه حتی 
می توانید محلی از منزل که دوست دارید با نور 
آفتاب روشن شود را مشخص کنید و در این صورت 
بقیه بخش های شیشه کدر باقی می ماند تا نور فقط 

به آن نقطه خاص تابیده شود.
همچنین با صدور دستوری همچون " الکسا از 
SageGlass درخواست کن تا میزان تابش را کم 
کند" یا " الکسا از SageGlass درخواست کن تا 
نور بیشتری بتاباند" می توانید برای تاریک و روشن 

کردن شیشه یادشده اقدام کنید.

فیلترهوایآنتیباکتریالکولرآبیبافناوریشیشههایپنجرهبافرمانصوتیشماکارمیکنند
نانوساختهشد

محققان در یک شرکت دانش بنیان موفق به تولید فیلترهای هوای کولر آبی شدند 
که آنتی باکتریال هستند.

بررسی محصولات نانو و ارائه تائیدیه نانو مقیاس به آنها از جمله فعالیت های مهم ستاد 
توسعه فناوری نانو از 4 سال گذشته بوده است. در واقع بررسی مواد و محصولات تولید و 
عرضه شده در حوزه فناوری نانو، سبب شفافیت بازار محصولات نانو شده و به  ارتقای کیفی 

این محصولات و افزایش اعتماد مصرف کنندگان کمک می کند.
یکی از این محصولات که توسط یک شرکت دانش بنیان به تولید رسیده فیلتر هوای 

آنتی باکتریال کولر آبی با فناوری نانو است. 
فیلتر هوای آنتی باکتریال کولر آبی حاوی نانوذرات است که جزء کالاهای خانگی به 

شمار می رود.
فیلتر هوا وسیله ای متشکل از مواد پارچه ای است که با توجه به مشخصات فنی سازنده 
قادر به جذب ذرات جامد معلق در هوا از قبیل غبار، آلودگی، گردوخاک و باکتری است.

فیلتر هوای آنتی باکتریال در کولر آبی برای جلوگیری از رشد باکتری ها که ناشی از 
وجود رطوبت در محیط داخل کولر می شوند، قابل استفاده است. 

با افزودن نانوذرات نقره در پارچه فیلتر، یون های حمله کننده به باکتری  ها درون ساختار 
آن آزادشده و از رشد باکتری ها جلوگیری  می کنند. این محصول که به تولید انبوه رسیده 

دارای تائیدیه نانو مقیاس از ستاد ویژه توسعه فناوری نانو است.

فناورینانووقوعزلزلهراپیشبینیمیکند
پژوهشگران می گویند از طریق تحقیقات در قالب فناوری نانو و با بررسی رابطه میان 
آب های جاری، اصطکاک لایه های زمین و شیمی معدنی درصدد کشف نحوه وقوع 

زمین لرزه ها هستند.
محققان دانشگاه ایلینویز بر این باورند که از طریق اندازه گیری میزان اصطکاک لایه 
های زیرزمینی در مقیاس میکروسکوپی می توان پی برد که شکسته شدن کدامیک از 
صخره ها و سنگ ها عامل سر خوردن ناگهانی لایه های مذکور بر روی یکدیگر و آغاز 

زلزله است. 
مطالعه مذکور نشان می دهد که چگونه آب های زیرزمینی و کلسیت ) یک ماده 
معدنی بسیار متداول در پوسته زمین( در تعامل با یکدیگر در شرایط پرفشار باعث تحرک 
لایه های مختلف زمین می شوند و باعث آغاز زلزله می شوند. در چنین شرایطی برخی 

تغییرات در مقیاس نانو می تواند باعث شروع زلزله شود.
 در این مطالعه بر روی صخره های مملو از کلسیت تمرکز شده که در آب های 
زیرزمینی مملو از نمک وجود دارند و فرسایش آنها و سر خوردنشان می تواند تحرکاتی را 

در زیر زمین به همراه داشته باشد.
 مجموعه فعل وانفعالات شیمیایی، فیزیکی و مکانیکی یادشده بسیار پیچیده است، اما 
شناسایی جزئیات آنها از طریق فناوری نانو می تواند به شبیه سازی نحوه وقوع زلزله و 

احتمالا پیش بینی این پدیده در آینده بینجامد.

اپلبرایآیفونهایآینده
»جاذبشوکهوشمند«میسازد

اپل قصد دارد در آیفون های آتی نوعی »جاذب شوک هوشمند« به کار گیرد که هنگام 
افتادن موبایل از وارد شدن خسارت به آن جلوگیری می کند.

به نظر می رسد اپل راه حلی یافته تا از شکستن شیشه آیفون ها جلوگیری کند. این 
شرکت تصمیم دارد »جاذب های شوک هوشمند« به مدل های آتی آیفون اضافه کند 
که از خرد شدن نمایشگر جلوگیری می کند. این جاذب های شوک طوری طراحی شده 
اند که چند ثانیه قبل از برخورد موبایل با زمین از گوشه های دستگاه بیرون می آیند تا از 
هرگونه خسارتی جلوگیری کند. اپل شیوه جذب شوک را در آخرین آپدیت حق امتیاز 

اختراع خود توضیح داده است. 
طبق این حق امتیاز، اپل با استفاده از حسگرهای حرکت درون موبایل، افتادن دستگاه 
را ردیابی و خود را برای جذب شوک آماده می کند. حسگرهای تقریبی در خارج دستگاه 
نیز برای ردیابی خسارت احتمالی به سطح آن به کار گرفته می شوند. اطلاعات این 
حسگرها به پردازشگری ارائه می شود که محاسباتی سریع انجام می دهد تا مشخص 
کند کدام بخش آیفون به زمین برخورد می کند. پس از تعیین این بخش، جاذب شوک 
از آیفون بیرون می جهد تا از شیشه آن محافظت کند.  به گفته اپل این سیستم را می 
توان برای موبایل ها، تبلت ها، رایانه های شخصی، دستیارهای دیجیتال و دستگاه های 

الکترونیک دیگر نیز به کار برد.

محققان دانشگاهی با کمک هوش مصنوعی به ربات های دوپا یاد داده اند از 
مسیرهای ناهموار بالا و پایین بروند. از چنین ربات هایی در عملیات نجات و 

جستجو استفاده می شود.
ربات های مجهز به هوش مصنوعی اکنون می توانند مسیرهای دارای پستی و 

بلندی را طی کنند.
در همین راستا نسل جدیدی از ماشین های دو پا ساخته شده اند که می توانند 

از سنگ های پله مانند با ارتفاع های متفاوتی بالا و پایین بروند.
ربات های دوپا به طور معمول قابلیت پیش بینی سطوح  ناهموار را ندارند. در 
همین راستا دانشمندان با استفاده از ماشین یادگیری به ربات های جدید آموزش 

دادند چگونه روی این سطوح پست و بلند حرکت کنند.
محققان دانشگاه کالیفرنیا برکلی، این ربات را ساخته اند. به گفته مهندسان 
این فناوری در آینده در عملیات های نجات و جستجو پس از بلایای طبیعی 
کاربردهای فراوانی خواهد داشت. ربات های ناجی آینده باید بتوانند از روی خرابه 

ها و  مسیرهای پست و بلند دیگر گذر کنند تا به افراد گمشده یا مجروح برسند.
از سوی دیگر کارشناسان بیم آن دارند که ساخت چنین ربات هایی در سراسر 
جهان به زودی دسترسی به ربات هایی قاتل می انجامد که می توانند در هر 

محیطی نیروهای دشمن را دنبال کنند.

فناوران شهرک علمی وتحقیقاتی اصفهان موفق به تولید محصولات فراسودمند 
از فیبر کنجد شدند.

قرارداد همکاری و مشارکت در تولید محصولات فراسودمند از فیبر کنجد میان 
دو شرکت از شرکت های مستقر در شهرک علمی و تحقیقاتی اصفهان به امضا 
رسید. تشکیل گروه همکاری با هدف مشارکت در تولید فیبر کنجد و محصولات 
فراسودمند تولید شده از فیبر کنجد، از جمله مهم ترین موارد همکاری دو شرکت 
در این تفاهم نامه است. فیبر کنجد که از کنجدهای بهداشتی روغن گیری شده 
استخراج می شود، محصولی فراسودمند، طبیعی و با ارزش افزوده بالا است و به 
دلیل خواص غذایی منحصر به فرد و کیفیت مناسب باعث افزایش سلامت و 
بهبود کیفیت مواد غذایی می شود. فیبرها علاوه بر اثرات مفیدی که بر سلامتی 
دارند، به دلیل ویژگی های عملکردی مناسب نظیر جذب آب، جذب روغن و 
افزایش ویسکوزیته، در صنایع غذایی کاربرد گسترده ای دارند. این محصولات به 
عنوان جایگزین چربی در محصولات گوشت، غنی کننده نان و محصولات پخت 
و کنترل کننده  کریستالیزاسیون در بستنی و محصولات لبنی استفاده می شوند. 
فرآورده های لبنی غنی شده با فیبر کنجد، فرآورده های گوشتی غنی شده با فیبر 
کنجد، فرآورده های نان شیرینی و شکلات با فیبر کنجد از جمله محصولات 
فراسودمند تولید شده از فیبر کنجد است. بر اساس اعلام روابط عمومی شهرک 

علمی و تحقیقاتی اصفهان، این شهرک با ایجاد و بهره برداری از مراکز رشد و 
پارک های علم و فناوری وابسته به خود توانسته است با نقش آفرینی در زیست بوم 
نوآوری و کارآفرینی و ایجاد زیرساخت های لازم برای رشد و توسعه بیش از 500 

شرکت و موسسه فناور، قدم های موثری را در راه توسعه اقتصادی کشور بردارد.

به تازگی رباتی تولید شده که می تواند مانند مرد 
عنکبوتی پرش های بسیار بلند انجام دهد.

ربات یادشده که توسط شرکت والت دیزنی ساخته 
شده از نظر ظاهری شبیه یک انسان عادی است و در 
اصل برای سرگرم کردن بازدیدکنندگان از پارک های 

تفریحی والت دیزنی تولید شده است.
کنترل پرش های بلند این ربات انسانی با استفاده 
از هدایت گر لیزری و شتاب سنج های داخلی و چند 

ژیروسکوپ انجام می شود. ربات یادشده می تواند 
موقعیت خود را در حین حرکت در هوا تنظیم کند و 
برای یک فرود مطمئن و امن بر روی محل از پیش 

تعیین شده ژست بگیرد.
هنوز مشخص نیست این ربات منحصر به فرد چه 
زمانی در معرض دید عموم قرار می گیرد و به جز 
استفاده های تفریحی یا در قالب فیلم های سینمایی 

چه کاربردهای دیگری پیدا خواهد کرد.

هوشمصنوعیراهرفتندرمسیرناهمواررابهرباتهامیآموزد

تولیدمحصولاتفراسودمندازفیبرکنجد

بااینرباتمانندمردعنکبوتیپروازکنید
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آیت الله سعیدی:

برنامههایدههکرامتبایدمردمیبرگزارشود
تولیت آستان مقدس حضرت معصومه)س( عنوان کرد: اگر می خواهیم برنامه ها 
جریان ساز باشد، باید مردمی باشد و نباید برنامه ها به دستگاه خاصی منصوب باشد؛ 

دستگاه ها باید بستر ساز برنامه ها باشند و برگزاری مراسمات مردمی باشد.
آیت الله سعیدی، ظهر دیروز در دیدار با اعضای ستاد بزرگداشت دهه کرامت در سالن 
محراب حرم مطهر حضرت معصومه)س( بیان کرد: برخی از مراسمات پیامی ندارند و 
استمراری نیز نمی توانند داشته باشند، ولی برخی از مجالس اهل بیت)ع( دارای پیام 
هایی هستند که بسیار تاثیرگذار است. وی افزود: در احادیث مختلف، اهل بیت)ع( 
عنوان کرده اند که از برگزاری جلسات دینی و مذهبی مسرور می شوند؛ هدف همه ی 
برنامه های دینی، جریان سازی است و خواسته اهل بیت نیز همین جریان ساز شدن 
است. تولیت آستان مقدس حضرت معصومه تصریح کرد: اگر می خواهیم برنامه ها 
جریان ساز باشد، باید مردمی باشد و نباید برنامه ها به دستگاه خاصی منصوب باشد؛ 
دستگاه ها باید بستر ساز برنامه ها باشند و برگزاری مراسمات مردمی باشد.؛ همچنین 
باید تلاش کنیم که خروجی برنامه های این باشد که عشق و ولای اهل بیت در بین 
مردم گسترش یابد. وی ادامه داد: سومین هدف برگزاری این گونه مراسمات، بالا رفتن 
التزام و تبعیت مردم از اهل بیت است و باید به دنبال این هدف در برگزاری برنامه های 
مذهبی باشیم؛ همچنین برنامه ها و کارها در شورا بزرگداشت دهه کرامت باید بادقت، 
با اخلاص و با صرفه جویی در هزینه ها باشد و از امور تشریفاتی و هزینه های غیر لازم 
اجتناب گردد. امام جمعه قم خاطر نشان کرد: باید بازتاب برنامه های دهه کرامت به 
صورتی باشد که سیاه نمایی هایی که شیاطین و دشمنان درصدد ایجاد آن هستند، از 

بین رود و مردم با معارف اهل بیت، بیش از پیش، آشنا شوند.

مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی سلفچگان :

منطقهویژهسلفچگانبهترینمکانبرایتولید
کالایایرانیاست

مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی سلفچگان قم گفت: این منطقه با حمایت هایی که از 
تولیدکنندگان داخلی صورت می دهد، بهترین امکان را برای تولید کالای ایرانی دارد. 

سید مهدی علیزاده طباطبایی، بیان کرد: منطقه ویژه اقتصادی سلفچگان آمادگی 
دارد همه ظرفیت های موجود خود را برای تحقق شعار سال و حمایت از کالای ایرانی 

به کار بندد. 
وی بیان کرد: مواد اولیه از خارج و داخل کشور به منطقه ویژه اقتصادی سلفچگان 
وارد می شود، اما در نهایت کالای ایرانی به دست متخصصان کشورمان، درکارخانه 
های بومی و با نام ایران تولید و به بازار های داخلی وخارجی صادر می شود.  وی ادامه 
داد: هزینه تولید محصول در این منطقه پایین است وتولیدکنندگان و سرمایه گذاران 
ایرانی می توانند محصول خود را با هزینه کمتری وارد بازار کنند.  علیزاده طباطبایی 
با اشاره به این که منطقه ویژه اقتصادی سلفچگان ظرفیت تولید و عرضه کالای ایرانی 
را به طور همزمان دارد، گفت: هم اکنون ۱۱6 واحد صنعتی و تجاری در این منطقه 
فعال هستند و از این فعالان اقتصادی در مسیر حمایت از کالای ایرانی، پشتیبانی های 
لازم به عمل می آید.  وی افزود: فعالیت بیش از 87 درصد واحدهای دارای پروانه 
بهره برداری درمنطقه ویژه اقتصادی سلفچگان، نشان می دهد این منطقه می تواند 
نقش موثری در تحقق شعار سال و حمایت از کالای ایرانی، داشته باشد.  وی ادامه 
داد: مناطق ویژه اقتصادی خارج از مرزهای گمرکی کشور تلقی می شود، بنابراین 
تولیدکنندگان اگر بخواهند تجهیزاتی برای تولید خود وارد کشور کنند بدون پرداخت 
هرگونه تعرفه گمرکی می توانند این کار را انجام دهند و این امتیازی مناسب برای 
حمایت از تولیدکنندگان ایرانی است.  مدیرعامل منطقه ویژه اقتصادی سلفچگان قم، 
گفت: تولید کنندگان مستقر در این منطقه، هفت سال از معافیت مالیاتی برخوردار 
هستند و اگر سطح اشتغال خود را 50 درصد افزایش دهند، 2سال دیگر هم به این 
مدت اضافه می شود.  وی بیان کرد: سرمایه گذارانی که در منطقه ویژه اقتصادی 
سلفچگان به تولید و عرضه محصول می پردازند، می توانند برابر ارزش افزوده ای 
که ایجاد می کنند از پرداخت تعرفه گمرک معاف شوند.  وی ادامه داد:دراین منطقه 
نیازی نیست فعالان اقتصادی کالاهای خود را یک جا ترخیص کنند، بلکه می توانند 
هرمقدار از مواد اولیه را که به محصول تبدیل کردند، وارد بازارهای داخلی و بین المللی 
نمایند.  علیزاده طباطبایی گفت: همه مجوزهای لازم برای فعالیت های اقتصادی در 
منطقه ویژه اقتصادی سلفچگان همچون جواز تاسیس، پروانه ساخت و بهره برداری 
در خود منطقه با پرداخت هزینه ناچیز انجام می شود.  وی افزود: این منطقه به 60 
درصد بازار مصرف و استان های صنعتی کشور همچون تهران، اصفهان، مرکزی، البرز 
و قم دسترسی دارد و تولید کنندگان از طریق راه های مواصلاتی می توانند به آسانی 
محصولات خود را وارد بازار کنند.  وی ادامه داد: همچنین طرح اتصال منطقه ویژه 
اقتصادی سلفچگان به راه آهن سراسری هم در دست اقدام می باشد که امید است در 

سال جاری به بهره برداری برسد.

رئیس اتاق اصناف استان قم:

قیمتتمامشدهتولیداتداخلیبایدکاهشیابد
رئیس اتاق اصناف استان قم، حمایت واقعی از کالای ایرانی را کمک مسئولان برای  

کاهش قیمت تمام شده تولیدات داخلی دانست و به ایرنا گفت: شرط رقابت با رقبای 
خارجی در بازارهای داخلی و بین المللی عرضه محصول با کیفیت و با قیمت مناسب است. 
حسن احمدلو، کاهش قیمت تمام شده، افزایش کیفیت و کار فرهنگی برای خرید 
کالای ایرانی را مهمترین اقدامات برای تحقق شعار امسال دانست و افزود: حمایت واقعی 
از کالای ایرانی یعنی ارائه تسهیلات با حداقل نرخ سود به تولیدکنندگان و دادن تخفیف 
مالیات به این واحدهاست.  وی با تاکید بر نقش رسانه ها در فرهنگ سازی مصرف 
کالای ایرانی گفت: متاسفانه با وجود تولید محصولات با کیفیت در واحدهای تولیدی، 
به دلیل استقبال نکردن مردم از تولید داخلی هم اکنون برخی از باکیفیت ترین پوشاک 

و البسه تولید قم با برند خارجی حتی در استان های مختلف کشور توزیع می شود. 
رئیس اتاق اصناف استان قم برخورد قاطع با قاچاق کالا، دادن مشوق های صادراتی 
و فراهم کردن تخفیفات مالیاتی را از دیگر اقدام های لازم برای تحقق شعار امسال 
دانست و گفت: به دلیل تحمیل هزینه های بسیار به تولید کننده و گران بودن مواد 
اولیه قیمت تمام شده کالای ایرانی افزایش پیدا می کند و تا دراین زمینه فکری نشود ، 
کالای داخلی توان رقابت را نخواهد داشت.  احمدلو با بیان اینکه باید تشویق واحدهای 
تولیدی که کالای ایرانی تولید و مصرف می کنند در امسال پیگیری شود ادامه داد: 
دادن حتی یک شاخه گل به این تولید کنندگان و صنف های فروشنده کالای ایرانی 
موجب انگیزه در آنان خواهد شد.  وی آموزش فروشندگان برای فروش کالای ایرانی را 
از جمله ضروریات کشور دانست و گفت: یک خریدار حرف فروشنده را بهتر از هر کس 
دیگری قبول می کند به همین دلیل فروشنده توانایی سوق دادن مشتری به سمت 
یک کالای خاص را دارد که باید آموزش لازم به اصناف و کسبه ها برای سوق دادن 

خریداران به سمت استفاده از کالای ایرانی داده شود. 

مدیر شرکت شهرک های کشاورزی قم: 

توسعهکشتگلخانهایکشاورزیقمرا
متحولمیکند

مدیر شرکت شهرک های کشاورزی قم گفت: دنبال کردن سیاست گسترش کشت های 
گلخانه ای در شرایط آب و هوایی کنونی، وضعیت کشاورزی استان را متحول و پویا می کند. 
حسین حاجی رحیمی ، افزود: استان قم امروز در وضعیت تنش های سخت محیطی 
و کم آبی قرار دارد و در این شرایط یکی از بهترین راهکارهای افزایش میزان بهره وری 
در بخش کشاورزی، استفاده از کشت های گلخانه ای است که در فضای بسته و قابل 
کنترل انجام می شود. وی با اشاره به این که انقلابی در توسعه کشت های گلخانه ای در 
حال وقوع است، گفت: در قم شرایط مطلوبی برای گسترش گلخانه ها و ایجاد شهرک 
های گلخانه ای، فراهم شده است و بهره برداران بخش کشاورزی می توانند با انتخاب 
این روش برای ادامه فعالیت خود از حمایت های دولتی و تسهیلات بانکی درنظر گرفته 
شده، استفاده کنند. وی بیان کرد: مزایای استفاده از کشت های گلخانه ای و متراکم 
در فضای بسته به اندازه ای است که حتی کشورهای دارای منابع آبی فراوان نیز از آن 
استفاده می کنند تا شرایط کشت گونه های گیاهی مورد نظر خود را تحت کنترل و 
نظارت داشته باشند. حاجی رحیمی با بیان این که باید از کشاورزی سنتی خداحافظی 
کنیم، گفت: در این شرایط کم آبی، توجیهی ندارد که در قم، آب را از عمق زمین به 
سختی به سطح بیاوریم و با آن به کشاورزی سنتی بپردازیم، بلکه باید قدر منابع آبی 
خود را بدانیم و با استفاده از روش های نوین کشاورزی مانند کشت های گلخانه ای، 
میزان بهره وری از آب را به بیشترین حد ممکن برسانیم. وی با اشاره به این که احداث 
گلخانه نیازمند بررسی های اولیه است و نمی توان آن را در هر مکانی ساخت، افزود: 
برای ایجاد گلخانه در هر منطقه ای ابتدا نیاز است که موقعیت جغرافیایی آن از نظر 
وضعیت هواشناسی و دسترسی به منابع آبی مورد ارزیابی کارشناسی قرار گیرد و سپس 
برای بهره برداری اقدام شود. در بخش کشاورزی کل اراضی قابل کشت قم معادل۱05 
هزار و 730 هکتار است که این رقم 46 صدم درصد کل اراضی قابل کشت کشور می 
باشد؛ مجموع کشت سبز استان شامل 20 هزار هکتار باغ و 42 هزار هکتار زراعت 
شامل ۱7 هزار و 53۱ هکتار کشت جو، پنج هزار و 675 هکتار کشت گندم آبی، 2 
هزار و 346 هکتار کشت کلزا و بقیه سطح زیر کشت به محصولات یونجه، ذرت، پنبه 
و صیفی جات اختصاص یافته است. میزان متوسط تولید بخش کشاورزی استان قم در 
سال برابر 745 هزار تن شامل 425 هزار تن محصولات زراعی و باغی، یک هزار و 208 
تن آبزیان و 320 هزار تن محصولات دامی است. بیشتر بهره برداران بخش کشاورزی 
قم را روستاییان استان تشکیل می دهند که طبق سرشماری عمومی نفوس و مسکن 
در سال ۱395، قم دارای ۱27 روستا با جمعیت بالای 20 خانوار است؛ جمعیت ساکن 
مناطق روستایی این استان بیش از 55 هزار و 865 تن است که در قالب ۱7 هزار و 

385 خانوار زندگی می کنند.

در جلسه جلسه ستاد تنظیم بازاراستان قم مطرح شد 

روز بازارها درقم فعال می شود 

جلسه ستاد تنظیم بازار قم روز شنبه با حضور استاندار و مسئولان اقتصادی استان 
در سالن امام جواد)ع( استانداری برگزار و درآن بر ضرورت تشکیل روز بازارها و 

نظارت دقیق و مستمر بر آنها تاکید شد. 
مدیرکل هماهنگی امور اقتصادی استانداری قم در این جلسه گفت: با مسئولیت 
شهرداری، هفت روز بازار در قم تشکیل می شود که تاکنون پنج مورد آن تعیین 

تکلیف شده و 2 مورد در حال تعیین مکان مناسب است.
مجید آوری فرد ادامه داد: این روز بازارها با هدف فراهم کردن امکان فروش 
محصولات اقشار کم درآمد و همچنین کمک به ایجاد مشاغل سالم و پایدار ایجاد 

خواهد شد.
وی با اشاره به لزوم هدایت افراد شاغل در حرفه های کاذب به سمت مشاغل مفید 
برای جامعه، افزود: در این روز بازارها، همه افراد فعال دارای مشخصات ثبتی خواهند 

بود و از ورود کسبه غیرمجاز به این مکان ها، جلوگیری خواهد شد.
* برای ساماندهی قیمت گوشت  نظارت بر بازار باید تشدید شود

فرماندار قم نیز در این خصوص گفت: هیچ خلل قانونی در این زمینه وجود ندارد 
و تا امروز هرچه نابسامانی در آن مشاهده می شود به دلیل اجرا نشدن دقیق قانون 
است. رضا سیار افزود: در صورت نداشتن نظارت دقیق بر روز بازارها برخی افراد سود 
جو از مناطق خارج استان به قم می آیند و با سرمایه کم به عرضه کالاهای مدنظر 

خود می پردازند که این مساله به ضرر اصناف بومی است.
وی ادامه داد: وظیفه نظارت مستقیم بر این وضعیت برعهده شهرداری است و نباید 

اجازه داد عده ای سودجو منظره برخی از مناطق شهر را نابسامان کنند.
سیار همچنین در رابطه با وضعیت توزیع گوشت قرمز در قم نیز گفت: گوشت از 
جمله کالاهای اساسی مردم است که باید برای ساماندهی قیمت آن نظارت بر بازار 

را تشدید کرد.
وی ادامه داد: لازم است قصابان استان از شیوه های سنتی فاصله گرفته و برای 
کاهش قیمت تمام شده گوشتی که در اختیار مردم قرار می گیرد تلاش کنند.وی 
افزود: زیاد کردن مکان های عرضه گوشت قرمز وارداتی در چارچوب تنظیم بازار در 
سطح شهر و معرفی این مراکز به مردم از دیگر راهکارهایی است که می توان از آن 

برای کاهش قیمت گوشت قرمز استفاده کرد.
فرماندار قم گفت: کاهش میزان جوجه ریزی در مرغداری های استان درسال جاری 
نسبت به سال قبل نیز از دیگر مسایلی است که باید به آن توجه و برای جبران آن 
تلاش کرد تا در آینده از نظر تامین گوشت مرغ وتخم مرغ با مشکلی مواجه نشویم.

* برنامه ای برای کاهش تولید در واحدهای مرغداری وجود ندارد 
مدیرکل دامپزشکی استان قم نیز در این جلسه گفت: 22 واحد جوجه ریزی با 
توانایی تولید 892 هزار قطعه در استان فعال است و این بخش از ظرفیت بسیار 
بیشتری برای تولید برخوردار می باشد.مهدی رفیعی افزود: هیچ سیاست تحریمی 
باید  اما مرغداران  ندارد  تولید در واحدهای مرغداری وجود  برای کاهش میزان 

استانداردهای لازم برای تولید مرغ گوشتی و تخم مرغ را رعایت کنند.
* قیمت برنج خارجی به زودی کاهش خواهد یافت

در ادامه این جلسه مدیر بازرسی و نظارت سازمان صنعت، معدن و تجارت قم، بیان 
کرد: با اختصاص ارز 38 هزار ریالی برای واردات برنج خارجی به کشور، قیمت این 

کالا در بازارهای داخلی و از جمله استان قم به زودی کاهش خواهد یافت.
احمدرضا سمیعی نسب، در مورد علت های افزایش قیمت گوشت قرمز نیز گفت: 
صادارت و قاچاق دام زنده به کشورهای حاشیه خلیج فارس از جمله دلایل اصلی 
این مساله است که با جلوگیری از انجام این کار و واردات گوشت قرمز از کشورهای 
همسایه شمالی به دنبال کنترل این بازار هستیم.وی در خصوص علت افزایش قیمت 
تخم مرغ نیز بیان کرد: از بین رفتن طیور استان به دلیل بیماری از جمله مهمترین 
دلایل بالارفتن نرخ این محصول در بازار است که در آینده نزدیک با افزایش حجم 
تولید، جبران می شود و قیمت آن کاهش می یابد.وی ادامه داد: در رابطه با افزایش 
قیمت لبنیات نیز، بالارفتن نرخ فرآورده های دامی، هزینه های بسته بندی و کارگری 
از جمله عوامل موثر بوده است که با نظارت های بیشتر و اختصاص یارانه های دولتی 

به دنبال کاهش آن هستیم. 
* افزایش قیمت شیر توسط دولت اعلام نشده است

رئیس سازمان جهاد کشاورزی قم نیز در این خصوص گفت: نهادهای دامی با 
نرخ ارز 38 هزار ریال وارد کشور می شود و به همین دلیل افزایش قیمت لبنیات با 

استدلال افزایش قیمت نهادهای دامی صحیح نیست.
محمد رضا طلایی افزود: بالارفتن قیمت شیر به نفع دامداران نبوده و هیچ افزایش 

قیمتی در این زمینه توسط دولت اعلام نشده است.
وی ادامه داد: در بحث افزایش قیمت گوشت قرمز نیز عواملی همچون قاچاق دام 
زنده به کشورهای حاشیه خلیج فارس، بارندگی کمی و بالارفتن قیمت علوفه موثر 
بوده است که برای جبران آن و تنظیم قیمت این محصول در بازار، واردات گوشت 

قرمز از کشورهایی همچون ارمنستان و قزاقستان دنبال می شود.
به گزارش ایرنا، وی بیان کرد: در بحث مرغ و تخم مرغ نیز بازار این محصول ها با 

آغاز به کار مجدد واحدهای تولیدی پس از سپری کردن دوره سخت بیماری های 
پرندگان در زمستان سال گذشته، سامان یافته و قیمت گوشت مرغ و تخم مرغ به 

حد مطلوب برای مصرف کنندگان می رسد.
* قم در زمینه ذخیره سازی فرآورده های دامی با مشکلی مواجه نیست

در ادامه این جلسه مدیرکل پشتیبانی امور دام قم گفت: در زمینه ذخیره سازی 
گوشت قرمز و گوشت مرغ با مشکلی مواجه نیستیم و 500 تن ذخیره گوشت مرغ 

و 50 تن گوشت قرمز منجمد در انبارهای استان موجود است.
مسعود فرجی افزود: همچنین از ابتدای اردیبهشت ماه سال جاری، ۱00 تن گوشت 
گوسفندی وارد قم شده است و استان می تواند پاسخگوی نیاز مردم در زمینه 

فرآورده های دامی باشد.
*هر گونه افزایش قیمت نان ممنوع و با متخلفان  برخورد می شود

یکی دیگر از موضوعات این جلسه در خصوص آرد و نان بود ، فرماندار قم دراین 
رابطه با اشاره به لزوم رعایت قوانین و بخشنامه های قیمت گذاری در حوزه آرد و نان، 
گفت: با تشکیل جلسه های کارشناسی می توانیم قیمت نان در نانوایی های آزادپز 
را تثبیت و یا نرخ جدید آن را کشف کنیم اما به طور حتم می توان گفت افزایش 
50 درصدی قیمت نان به خصوص نان سنگک در برخی نانوایی های آزادپز، به هیچ 

عنوان قابل قبول نیست.
از جمله  قم  در  آرد  توزیع  نحوه  بر  ها  نظارت  افزایش سطح  افزود:  رضا سیار 
راهکارهای مهم دیگری است که با استفاده از آن می توان از بالا رفتن قیمت آرد و 

به تبع آن افزایش نرخ نان جلوگیری کرد.
وی ادامه داد: برخی از نانوایان آزاد پز با اضافه کردن برخی از مواد به نان خود، 
آن را به چند برابر قیمت واقعی به فروش می رسانند که این تخلفی آشکار است.
همچنین رئیس اداره نظارت و بازرسی سازمان صنعت، معدن و تجارت قم در 
این جلسه گفت: هر گونه افزایش قیمت نان با توجه به ثابت ماندن نرخ آرد تا 
زمان اعلام نظر مراجع رسمی، ممنوع است و با متخلفان برخورد قانونی صورت 

می گیرد.
احمد رضا سمیعی نسب، بیان کرد: با توجه به این که برخی از نانوایان آزاد پز قیمت 
نان خود را افزایش داده اند، 96 پرونده تخلف به اداره کل تعزیرات حکومتی استان 

ارسال شده است و اقدامات قانونی در خصوص آن ها به عمل خواهد آمد.
مدیرکل دفتر هماهنگی امور اقتصادی استانداری قم نیز در این خصوص گفت: در 
سال جاری برخی از نانوایان آزاد پز به صورت ناگهانی قیمت نان خود را افزایش دادند 

که این میزان بسیار بیشتر از هزینه ها و اجحاف در حق مردم است.
مجید آوری فرد افزود: در طرح ساماندهی قیمت آرد و نان استان با اعلام نظر 
طرفین مساله و کارشناسان اقتصادی، قیمت واقعی نان کشف و از تضییع حقوق 

مردم جلوگیری خواهد شد.
همچنین مدیرکل تعزیرات حکومتی قم، گفت: بر اساس نظام صنفی تخلف نانوایی 
ها تحت عنوان گرانفروشی قابل پیگیری است و اگر این روند پس از چندین بار تذکر 

بازهم ادامه یابد به تعطیلی واحد صنفی می انجامد.
مهدی ریاضی گفت: پرونده همه متخلفان در این زمینه پیگیری و رای لازم در 

خصوص آن ها بر اساس قانون صادر خواهد شد.
وی ادامه داد: مردم می توانند شکایت های خود در این زمینه را به سامانه ۱24 

گزارش کنند تا در اسرع وقت به آن رسیدگی شود. 
در حال حاضر 900 نانوایی در سطح استان فعالیت می کنند که 603 نانوایی دولتی 
بوده و از آرد یارانه ای استفاده می کنند و بقیه نانوایی های آزادپز هستند که تعداد 

کمی از آن ها بدون مجوز فعالیت دارند.
همچنین در هر ماه 9 هزار تن آرد توسط پنج کارخانه آردسازی در سطح 
استان توزیع می شود که هفت هزار تن آن به صورت یارانه ای در اختیار نانوایی 
های دولتی و 2 هزار تن آن به صورت غیر یارانه ای در اختیار نانوایی های آزادپز 

قرار می گیرد. 

در نظر دارد دراجرای ماده 9 قانون ساماندهی و حمایت از تولید و عرضه مصرف  تعداد ۱0 قطعه زمین با کاربری   تجاری  در 
شهرستان بندرعباس  با مشخصات جدول ذیل را  از طریق مزایده  عمومی واگذار نماید. 

۱ـ فروش  بصورت نقدی میباشد .
2ـ برنده مزایده باید حداکثر ظرف مدت ۱0 روز نسبت به واریز باقیمانده بهای اعلام شده در وجه اداره کل راه و شهرسازی 

اقدام نماید.
3ـ متقاضی باید از تاریخ انتشار آگهی در روزنامه تا تاریخ اعلام شده در ذیل این آگهی  پس از بازدید از محل وبا علم واطلاع 
کامل درخواست خود را در قالب فرم ذیل و پاکت الف و ب تکمیل وبه همراه یك فقره ضمانت نامه بانکی معتبر به مبلغ ٪5 
قیمت کل پایه مزایده و با اعتبار مهلت سه ماهه  و درج موضوع آگهی ،کاربری و مشخصات زمین در ضمانت نامه صادره بابت 
سپرده شرکت در مزایده در وجه اداره کل راه و شهرسازی استان هرمزگان اقدام و ضمیمه سایر مدارك به دبیرخانه مرکزی اداره 

کل واقع در کوی فرهنگیان خیابان ابن سینا ساختمان شماره دو تحویل و رسید دریافت نماید. 
4ـ متقاضیان که در مزایده برنده شده اند اداره کل نسبت به عقد قرارداد براساس متراژ موجود اقدام خواهد نمود. 

5ـ به پیشنهادات فاقد سپرده وکمتر از 5٪ و ناقص و مبهم و مشروط و مخدوش وتحویل شده درخارج از موعد مقرر ترتیب 
اثر داده نخواهد شد .

6ـ  درصورت بروز هرگونه مشکل از جمله تعارض ثبتی یا حقوقی یا مورد پیش بینی نشده اداره کل مجاز خواهد بود وجوه 
واریزی را مسترد نماید .

7- ضمناً  به استناد بند 6 ماده ۱ قانون منع مداخله وزرا و نمایندگان مجلس و کارمندان در معاملات دولتی و کشوری مصوب 
۱337 چنانچه متقاضیان کارمند دولت و یا وابسته به دولت باشند واجد شرایط شرکت در مزایده نمی باشند.

8-پیشنهادات واصله توسط کمیسیون مزایده حداکثر ظرف ده روز پس از مهلت آگهی در محل اداره کل  بازگشائی و به برندگان 
مزایده ازطریق درج درتابلو اعلانات اداره کل  ابلاغ خواهد گردید

9-شرکت کنندگان باید مشخصات شرکای خود را در صورت وجود بطور کامل درفرم قید نمایند درغیراینصورت قرارداد بنام 
شرکت کننده ای که مشخصات کامل آن در فرم قید شده ، منعقد خواهدشد .

۱0ـ چك شخصی یا مسافرتی یا تضمین شده مورد قبول نمی باشد..
مهلت شرکت در مزایده از تاریخ  درج در روزنامه تا ساعت ۱2 روز چهارشنبه  مورخ 97/4/۲7  می باشد. ضمناً پیشنهادات 

واصله توسط کمیسیون حداکثر تا روز دوشنبه  مورخ 97/۵/1  از طریق درج در تابلو اعلانات اداره کل ابلاغ می گردد.
تذکر مهم : چك تضمین شده یا چك مسافرتی و چك شخصی پذیرفته نخواهد شد.

 تذکر مهم: تذکر مهم:متقاضیان می توانند فرم های مربوطه  را به نشانی سامانه ستاد ایران و  یا از سایت اداره کل راه و شهرسازی به نشانی
 hormozgan.mrud.ir دریافت نمایند،  یا به واحد واگذاری  مستقر در ساختمان شماره دو اداره کل راه و شهرسازی استان 

هرمزگان مراجعه نمایند. 
تذکر مهم:پر کردن کلیه فضاهای خالی الزامی است.
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مشخصات اراضی

تذکر مهم:پر کردن کلیه فضاهای خالی الزامی است.

پاکت الف : شامل ضمانت نامه بانکی به میزان 5٪ قیمت کل پایه مزایده + فرم تعهدنامه محضری
پاکت ب :شامل پیشنهاد در قالب تکمیل فرم فوق الذکر 
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